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Herder Caravans is verhuisd!    Kijk snel op pagina 3!

Bloemen- en kadoboetiek Agnes-Fleur in Vlagtwedde bestaat vijf jaar!    Zie pagina 9.

10 Jaar Mayke Tuinwerken!
Kijk snel op pagina 7!

Nieuw in Musselkanaal:
Alufant, opening 1 maart!

Lees er alles over op pagina 5!

Woonevent op 7, 8 en 9 februari
Feestelijke heropening 
Westen Wonen & Interieur met
Debby van der Zande
In het kader van de heropening 
van Westen Wonen & Interieur 
in Musselkanaal organiseert de 
woonwinkel op 7, 8 en 9 februari 
een woonevent. De feestelijke 
heropening van de prachtige zaak 
zal worden verricht door Debby van 
der Zande en burgemeester Sloots 
van Stadskanaal (7 februari, 19.00 
uur). ‘’Het wordt drie dagen feest 
boordevol acties en activiteiten. 
Bovendien geven we een Ambiant 
PVC vloer weg ter waarde van 2500 
euro’’, zegt Frank Westen.

Zoek je een complete woonwinkel 
die écht alles te bieden heeft, dan 
kom je vanzelf terecht bij het bedrijf 
van Frank Westen, die het vak leerde 
van zijn ouders Bert en Marian. 

‘’We kunnen de klant compleet 
ontzorgen. Met de kwaliteit die we 
bieden en onze service maken we 
het verschil. En dat al meer dan veer-
tig jaar lang. Het woonevent wordt 
zeer de moeite waard en het is de 
perfecte gelegenheid om kennis te 
maken met onze zaak.’’ 

Lees verder op pagina 17.

INCLUSIEF VOETBALKRANT DE AFTRAP!



2 RegioMagazine - Succes door Reclame!



3RegioMagazine - Succes door Reclame!

Herder Caravans is verhuisd naar Stadskanaal 
“Ik wil de goedkoopste van Nederland zijn”
Herder Caravans is verhuisd van Onstwed-
de naar de Tinnegieter 44 in Stadskanaal. 
‘’We groeien en die groei kan ik in Stads-
kanaal beter gestalte geven’’, legt eige-
naar Wytze Herder uit. Ook in Stadskanaal 
houdt Herder zich bezig met de verkoop 
van betaalbare tweedehands caravans, de 
inkoop van caravans en onderhoud en re-
paratie van caravans, campers en aanhang-
wagens. ‘’Ik heb hier veel meer ruimte en 
kan zo de klant nóg beter van dienst zijn’’, 
vertelt Wytze. 

Dienstenpakket steeds verder uitgebreid
Herder Caravans heeft een goede naam 
opgebouwd. Mensen die op zoek zijn 
naar een tweedehands caravan voor een 
betaalbare prijs weten het bedrijf steeds 
beter te vinden. ‘’Je koopt bij mij een goede 
tweedehands caravan voor een betaalbare 
prijs. Voor een caravan te koop aangebo-
den wordt, controleer ik de caravan op de 
belangrijkste onderdelen. Garantie geef ik 
alleen op caravans vanaf 3000 euro’’, zegt 
Wytze, die zich in eerste instantie alleen 
bezighield met de verkoop en inkoop van 
caravans. Gaandeweg is het dienstenpakket 
steeds verder uitgebreid. ‘’Ik was toe aan 
een volgende stap. We willen doorgroeien. 
Ik denk dat dit in Stadskanaal beter kan. Dat 
merk ik nu al. Ik heb nu al meer caravans 
verkocht dan anders in januari. In Stads-
kanaal ben je bovendien beter zichtbaar. 
Natuurlijk is het even wennen, maar ik denk 
dat dit een goede stap is in de ontwikkeling 
van het bedrijf.’’

Goedkope caravans
Herder Caravans koppelt kwaliteit aan een 
betaalbare prijs. ‘’Wat betreft de verkoop 

van caravans wil ik de goedkoopste van 
Nederland zijn. Dat streven heeft natuurlijk 
ook gevolgen voor de inkoop. Je kunt je 
caravan bij mij te koop aanbieden, maar 
als je wat betreft de prijs heel hoog in de 
boom gaat zitten dan zullen we waarschijn-
lijk geen zaken doen. Ik koop goedkoop 
in en kan vervolgens een zeer betaalbare 
caravan te koop aanbieden. Ik maak de 
caravan voor ik ze verkoop eerst schoon en 
check altijd de belangrijkste onderdelen 
als bijvoorbeeld de rem en de banden’’, 
zegt Herder, die het de klant wat betreft de 
inkoop heel gemakkelijk maakt. 

Reparatie en onderhoud caravans, cam-
pers en aanhangwagens
“Als je van een caravan af wilt, dan kun 
je die via mail, via de website of via 
WhatsApp aanbieden. Ik doe een bod en 
we kunnen de koop vervolgens online 
afronden. Ik heb een ophaalservice  en 
in principe koop ik caravans in door heel 
Nederland. Bied je mij een caravan te koop 
aan, geef er dan een richtprijs bij. Gemak-
kelijker kan ik het echt niet maken’’, zegt 
Herder terecht. Ondertussen is Herder 
Caravans ook het adres als het gaat om 
reparatie en onderhoud van caravans, cam-

pers en aanhangwagens. ‘’Ook dan koppel 
ik goede kwaliteit aan een betaalbare prijs. 
Hier in Stadskanaal kan ik met meer ruimte 
doorgroeien met het bedrijf. De periode in 
Onstwedde was prima, in Stadskanaal hoop 
ik nu de volgende stap te maken’’, besluit 
de ondernemer, die vanaf 10 januari in 
Stadskanaal gevestigd is. 

Herder Caravans is gevestigd aan de 
Tinnegieter 44 in Stadskanaal. 
Telefoon: 06 - 40 72 53 77. Zie ook de 
website www.herdercaravans.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)

Vanaf nu zijn wij ook officieel dealer van alle onderdelen voor caravans en 
campers, zoals voortenten, fietsendragers, campingmeubelen van A tot Z enz!
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Alufant opent showroom in Musselkanaal:
Kom kijken en ervaren!

Goed nieuws voor iedereen die van stijlvol en functioneel buitenleven houdt: Alufant 
opent de deuren van haar gloednieuwe showroom! Dit is dé kans om onze serres en 
overkappingen in het echt te ervaren. Geen plaatjes of brochures – maar de materialen 
bekijken, de afwerking zien en zelf ontdekken hoe wij buiten en binnen perfect laten 
samensmelten.

Een showroom waar je echt iets beleeft
Bij Alufant draait alles om kwaliteit en 
maatwerk. "Veel mensen willen hun 
buitenruimte beter benutten, maar weten 
niet goed waar te beginnen," zegt Ger van 
der Aa, oprichter van Alufant. "In onze 
showroom laten we zien wat er mogelijk 
is. Hier kun je de constructies bekijken, de 
verschillende designs vergelijken en direct 
advies krijgen." Van strakke aluminium 
terrasoverkappingen tot sfeervolle solide 
serres – in de showroom zie je de details 
die het verschil maken. De constructies zijn 
ontworpen met stevige, onderhoudsvrien-

delijke materialen die bestand zijn tegen 
weer en wind. Alles is slim doordacht: van 
verzonken schroeven voor een strak design 
tot innovatieve, frameloze schuifwanden 
en zonweringsoplossingen.

Buiten wordt binnen, elk seizoen weer
Wie denkt dat een serre of overkapping 
alleen voor de zomer is, heeft het mis. 
Alufant zorgt ervoor dat je het hele jaar 
door kunt genieten van je buitenruimte. Zo 
creëer je een extra leefruimte waar je 365 
dagen per jaar plezier van hebt.

Dankzij het Cool Quick-elementensysteem 
blijven overkappingen goed beschermd te-
gen weer en wind, terwijl de schuifwanden 
maximale flexibiliteit bieden. Open bij mooi 
weer, dicht als het kouder wordt. Wil je 
extra comfort? Denk dan aan geïntegreerde 
verlichting, ventilatieopties of een stijlvol 
zonnescherm. Wil je méér dan alleen een 
overkapping? De Optima Serre is een vol-
ledig geïsoleerde aanbouw die jouw huis 
vergroot met een extra leefruimte vol licht 
en comfort. Dankzij de thermische isolatie 
blijft het in de winter behaaglijk warm en in 
de zomer aangenaam koel. Zo geniet je het 
hele jaar door van een sfeervolle serre die 
naadloos aansluit op je woning.

Persoonlijk advies en maatwerk
Bij Alufant geloven we niet in standaard-
oplossingen. Iedere tuin, elk huis en iedere 
wens is anders. Daarom nemen we de tijd 

om goed te luisteren en mee te denken. 
De showroom is niet alleen een plek om 
inspiratie op te doen, maar ook om direct 
in gesprek te gaan met specialisten. Of je 
nu een compacte overkapping zoekt of een 
volledig op maat gemaakte serre wilt laten 
ontwerpen – hier krijg je eerlijk en deskun-
dig advies. 

De opening van de showroom is een mijl-
paal voor Alufant. Daarom nodigen we ie-
dereen uit om zaterdag 1 maart 2025 langs 
te komen en zelf de sfeer te proeven.

Zaterdag 1 maart 2025
Adres: Kruisstraat 10,
9581 EC, Musselkanaal

Geen afspraak nodig – loop gewoon binnen 
en ontdek de mogelijkheden. 
De koffie staat klaar!

Zaterdag 1 maart:
Opening van onze showroom!

Beleef het zelf
de koffie staat klaar! 
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Mayke Tuinwerken bestaat tien jaar
Het succesverhaal van een uit de hand gelopen grap
Met net genoeg geld op de rekening voor 
de inschrijving bij de KvK begon Mayke 
Gossler - voorheen Lukkien (40) - tien jaar 
geleden Mayke Tuinwerken. ‘’Eigenlijk 
was het een grap. Ik werkte in de kunststof 
kozijnen en een eigen bedrijf leek me wel 
wat. En met tuinen had ik affiniteit, want in 
mijn jeugd maaide ik gras en werkte ik in 
de tuin om zo wat geld te verdienen voor 
de disco. Driekwart jaar na de inschrijving 
bij de KvK ben ik gestopt met werken in 
loondienst en ben ik me volledig op Mayke 
Tuinwerken gaan richten . En nu, tien jaar 
later, hebben we drie teams van twee per-
sonen en hebben we een heel goede naam 
opgebouwd.’’

Steeds breder dienstenpakket
In eerste instantie richtte Mayke zich vooral 
op tuinonderhoud. Met de jaren werd 
het dienstenpakket steeds groter. Mayke 
Tuinwerken is nu het adres voor tuinaanleg, 
bestrating, houtbouw en erfscheidingen 
en voor al Veranda’s. ‘’We zijn elk jaar een 
beetje gegroeid. Op een gegeven moment 
begonnen we met het plaatsen van schut-
tingen en al snel plaatsten we veranda’s en 
deden we kleine bestratingswerkzaamhe-
den. De laatste jaren plaatsen we veranda’s 
van elk formaat in diverse kleuren en met 
bijvoorbeeld schuifwanden en zonnewe-
ring. Alles is mogelijk en alles is van eigen 
hand. Ik ben heel klein begonnen met de 
gereedschappen uit de schuur, want geld 
was er toen niet. Ik ben echt met niets be-
gonnen. Er stond een klein bedrag op de re-
kening, net genoeg voor de inschrijving bij 
de KvK. Alles wat ik nu heb, is het resultaat 
van hard werken. Dat geldt voor de shovel 
en het kraantje tot aan de drie bussen die 
we hebben rijden’’, zegt Mayke.

Grote naam in Duitsland
Mayke Tuinwerken levert nu het totaal-

plaatje en kan je op het gebied van de tuin 
volledig ontzorgen. De flexibiliteit is een 
sterk punt, net als de prijs- kwaliteitsver-
houding. ‘’Ondertussen zijn we heel actief 
in Duitsland. Dat heeft te maken met het 
feit dat ik in Duitsland woon en wij het to-
taalpakket bieden. Als mensen hier een tuin 
willen laten aanleggen en een veranda wil-
len, dan moeten ze twee bedrijven inscha-
kelen. Wij kunnen zowel de tuin aanleggen 
als de veranda plaatsen. Dat maakt ons 
uniek in de omgeving. We blijven overigens 
gewoon een Nederlands bedrijf en zijn 
ook nog steeds heel actief in Nederland. 
Veel concurrenten? Nou, ik noem het liever 
collega’s en van onze collega’s hebben 
we geen last. Op het gebied van veranda’s 

heb je wel zogenaamde cowboys die voor 
dumpprijzen veranda’s aanbieden. Bij ons 
kies je echter voor kwaliteit. Daarnaast ge-
ven we altijd het beste advies en staan we 
voor de best denkbare service. En mochten 
er problemen ontstaan, dan lossen we die 
op. Die werkwijze maakt dat heel veel men-
sen toch voor ons kiezen.’’

Cadeaus en korting
Mayke Tuinwerken wil zich dit jaar nog 
meer richten op veranda’s. ‘’We hebben ze 
in uitvoeringen van hout en aluminium’’, 
zegt Mayke. ‘’Koop je in 2025 een veranda, 
dan krijg je van ons twee kleine verwarmin-
gen en een tafelbarbecue cadeau, omdat 
we tien jaar bestaan. Vanwege de verjaar-

dag geven we bij nieuwbouwprojecten of 
renovatieprojecten ook diverse kortingen 
op de materialen. Zo wordt het nog aan-
trekkelijker om zaken met ons te doen’’, 
zegt Mayke, een echte ondernemer. ‘’Groter 
worden is geen doel op zich. Ik ben wel een 
echte ondernemer. Het kan zomaar zijn dat 
ik er voor de grap nog iets anders bij gaan 
doen. En ik weet inmiddels dat een grapje 
uit kan groeien tot iets heel moois.’’

Kijk voor meer informatie https://www.
facebook.com/MaykeTuinwerken . 
Telefoon: 06 - 52 62 46 43. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)



8 RegioMagazine - Succes door Reclame!



9RegioMagazine - Succes door Reclame!

Prijswinnaar kerstpuzzel 
RegioMagazine bekend
In de decembereditie van het RegioMagazine konden lezers traditiegetrouw deelnemen 
aan de jaarlijkse kerstpuzzel. Dit jaar bleek de puzzel opnieuw een groot succes, met 
veel enthousiaste inzendingen.

De gelukkige winnaar van de kerstpuzzel 
2024 is C. Versteeg uit Vriescheloo. Hij 
ontvangt een geldprijs van € 50,-. De prijs-
winnaar heeft inmiddels persoonlijk bericht 
ontvangen.

De kerstpuzzel is een eenmalige traditie 
die elk jaar in december wordt georgani-
seerd door RegioMagazine. Over de uitslag 
kan niet worden gecorrespondeerd.

RegioMagazine bedankt alle deelnemers en 
hoopt dat iedereen ook volgend jaar weer 
meedoet aan onze kerstpuzzel!

Wij feliciteren Versteeg van harte met de 
winst en danken alle deelnemers voor hun 
enthousiasme. Tot volgend jaar!

Voor de leukste bloemen, planten en cadeauartikelen!
Bloemen- en kadoboetiek Agnes-Fleur in 
Vlagtwedde bestaat vijf jaar
Vijf jaar geleden nam Agnes Smit (33) Anne Fleur in Vlagtwedde over. Ze veranderde 
de naam in Agnes-Fleur, paste de winkel naar eigen inzicht aan en na vijf jaar weet 
iedereen in Vlagtwedde en omgeving haar te vinden voor de leukste bloemen, plan-
ten, potterie en cadeauartikelen. ‘’We hebben echt voor elk wat wils en voor elke 
portemonnee’’, vertelt Agnes, die de afgelopen vijf jaar als mooi maar ook zwaar 
omschreef. ‘’In de afgelopen vijf jaar hebben we te maken gehad met twee lock-
downs en zijn we bovendien verhuisd. Er is heel veel gebeurd en ik ben trots op waar 
we nu staan.’’

Tevreden
‘’Agnes-Fleur? De naam is ontstaan omdat 
ik Anne Fleur overnam en ik die naam op 
een bepaalde manier wilde behouden. De 
zaak was immers al bekend. Ik heb er ver-
volgens Agnes-Fleur van gemaakt. Op 1 fe-
bruari bestonden wij vijf jaar en dat hebben 
wij samen met de klanten gevierd. Het zijn 
zonder overdrijven roerige jaren geweest. 
Zo zijn we drie jaar geleden verhuisd naar 
de huidige locatie aan de Wilhelminastraat 
18-A.  Het was een pittige tijd die we echter 
goed doorstaan hebben. We kunnen er nu 
om lachen, maar gemakkelijk was het zeker 
niet. Ik kan niet anders dan tevreden zijn. 
Als ondernemer heb je altijd wat te wensen 
natuurlijk, maar ik ben heel tevreden hoe 
het nu reilt en zeilt hier.’’

Ook voor workshops
Behalve voor bloemen, planten, potterie 
en cadeauartikelen kun je ook terecht voor 
workshops bij Agnes-Fleur. ‘’Dat doen we 
vier keer per jaar. Het zijn seizoensgerichte 
workshops waar gelukkig veel belangstel-
ling voor is’’, vertelt Agnes, die steeds weer 
weet te verrassen met nieuwe en originele 

artikelen. ‘’Het aanbod verandert vaak. 
Op die manier houd je de winkel interes-
sant voor klanten. Ik bezoek beurzen en 
volg de laatste trends om steeds bij te 
blijven. De locatie bevalt perfect. Vlag-
twedde bevalt ook heel goed. Ik woon 
zelf in Gieterveen, mooi centraal tussen 
de zaak en de veiling’’, zegt Agnes.

Droom 
‘’De komende jaren blijven we doen wat 
we nu doen. Daarnaast heb je als on-
dernemer natuurlijk altijd wel bepaalde 
wensen en ideeën. Welke dat zijn? Nog 
meer leuke artikelen aanbieden, bijvoor-
beeld voor buiten. Ik heb altijd ge-
droomd om een eigen zaak te beginnen. 
Die droom is uitgekomen, met dank aan 
de familie die me altijd gesteund heeft. 
Daarnaast ben ik trots op mijn medewer-
kers, want ik doe het niet alleen.’’

Bloemen- en Kadoboetiek Agnes-Fleur 
is gevestigd aan de Wilhelminastraat 
18-A in Vlagtwedde. Telefoon: 
0599-31 26 47. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Jan Klap uit Veendam neemt Autobedrijf Mulder 
in Blijham over van oprichter Harjo Mulder uit 
Onstwedde

BLIJHAM/VEENDAM/ONSTWEDDE - Jan Klap uit Veendam is sinds 1 januari de nieuwe 
eigenaar van Autobedrijf Mulder in Blijham, op de grens met Oude Pekela. Klap nam de 
zaak over van Harjo Mulder uit Onstwedde, die het bedrijf 28 jaar geleden oprichtte. 
Het gezicht van Mulder verdwijnt vooralsnog niet geheel uit het garagebedrijf, hij blijft 
er voorlopig twee dagen per week werkzaam.

De 37-jarige Klap is van plan om het bedrijf 
op dezelfde voet voort te zetten. De naam 
Autobedrijf Mulder blijft behouden en 
ook de specialisatie APK-keuring zonder 
afspraak blijft als vanouds. “Wij keuren veel 

auto’s voor particulieren en voor collegabe-
drijven die zelf geen APK-keuringen doen. 
Daarmee hebben wij een sterke naam in 
de regio opgebouwd, die wil ik behouden 
en het liefst verder versterken”, zegt Klap. 

“Komt een auto niet door de APK-keuring, 
dan is de klant vrij om de benodigde repa-
raties zelf uit te (laten) voeren. Desgewenst 
brengen wij daarvoor een prijsopgave uit, 
want naast keuringsstation zijn wij een 
allround, universeel garagebedrijf voor 
onderhoudsbeurten, reparatie en airco-
service aan alle merken en types auto’s.” 
Autobedrijf Mulder beschikt hiervoor over 
alle benodigde apparatuur en actuele diag-
nosesoftware. 
 
Auto-ongeluk
De in Vlagtwedde opgegroeide Klap is voor 
vaste klanten een bekend gezicht bij Auto-
bedrijf Mulder. Hij werkt sinds september 
2023 bij het bedrijf. Klap kwam er binnen 
met de intentie om de zaak binnen enkele 
maanden over te nemen. Een ernstig auto-
ongeluk gooide echter roet in het eten. In-
middels is Klap dermate goed genezen dat 
de overname per 1 januari alsnog doorgang 
kon vinden. “Hiermee gaat voor mij een 
droom in vervulling”, zegt Klap, die al sinds 
zijn tienerjaren werkt als automonteur. “Het 
is tegenwoordig bepaald niet gemakkelijk 
om een bedrijf over te nemen. Het had wat 

voeten in de aarde, maar ik ben hartstikke 
blij dat het allemaal is gelukt. Hier staat 
een prachtig bedrijf dat ik met hart en ziel 
voortzet.“
 
Toekomst
Ook Mulder is content met de overname: 
“Ik ben nu 61 en dan begin je langzaam 
maar zeker toch wel eens na te denken 
over de toekomst van je bedrijf. Het is 
absoluut geen zekerheid dat je zomaar 
een overnamekandidaat vindt. Ik ben dan 
ook hartstikke blij dat Jan zich aandiende. 
Ik heb er alle vertrouwen in dat hij het 
hartstikke goed gaat doen, niet voor niets 
blijf ik hier voorlopig nog twee dagen per 
week als automonteur werkzaam. Het werk 
als automonteur op de werkvloer vind ik 
prachtig en ik moet er op die moment nog 
niet aan denken om volledig te stoppen 
met werken. Ik zou niet weten wat ik met al 
die vrije tijd moet doen.”

Autobedrijf Mulder
Turfweg 26 | 9697 XK Blijham
0597 - 56 23 56
www.autobedrijf-mulder.nl

Harjo Mulder (l.) overhandigt de (steek-) sleutel van Autobedrijf Mulder aan zijn opvolger 
Jan Klap (foto Jan Johan ten Have).
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Boiten Techniek heeft een nieuwe naam 
"We willen dé groothandel voor het MKB zijn"
Boiten Techniek heeft sinds 1 januari van 
dit jaar een nieuwe naam: GBI Boiten Tech-
niek. ‘’GBI is een verkoopformule en door 
onze naam te veranderen zetten we een 
volgende stap in ons streven om regionale 
marktleider te worden op het gebied van 
toelevering aan de bouw en industrie. We 
bedienen tegenwoordig vooral de zakelij-
ke markt (90 procent) maar uiteraard is de 
particulier hier ook nog steeds van harte 
welkom’’, vertelt Marcel Helweg, die sa-
men met zijn broer Ronny de tweekoppige 
directie vormt van het uit 1918 daterende 
familiebedrijf. 

Groothandel Bouw Industrie
Door te kiezen voor GBI – de afkorting staat 
voor Groothandel Bouw Industrie – kan 
Boiten nog beter reclame maken in de vorm 
van bijvoorbeeld het regelmatig uitbrengen 
van folders. ‘’Ook zullen we ons nog meer 
laten zien op de socials. De samenwerking 
met andere bij GBI aangesloten bedrijven 
biedt ook al veel voordelen. Verder veran-
dert er voor de klant niet veel. We werken 
nog gewoon met hetzelfde team – met 
ons werken hier in totaal 22 mensen -  en 
Ronny en ik vormen nog steeds de directie. 
Wat ook gewoon blijft is de uitstekende 
service die we bieden’’, vertelt Marcel, die 
zijn bedrijf met een blik op het verleden 
nadrukkelijk heeft zien veranderen. ‘’We 
waren ooit bekend van de gasflessen, die 
zelfs een periode in ons logo te vinden 
waren. Nog steeds kun je die hier aanschaf-
fen, het  totale aanbod is echter gigantisch 
uitgebreid. Alles wat een technische groot-
handel zou moeten hebben, hebben wij. 
Van accugereedschap en compressoren tot 
(elektrisch) gereedschap, lucht- en handge-

reedschap; je vindt het hier allemaal. Ook 
voor werkkleding en werkschoenen kun je 
hier prima terecht. We voeren de bekende 
merken en luisteren altijd heel goed naar 
de wensen van onze klanten en proberen 
daar op in te spelen’’, laat Marcel weten. 

Vrijheid
‘’De klanten zo goed mogelijk blijven be-
dienen en het werven van nieuwe klanten. 
Dat zijn zaken waar we ons op blijven 
focussen. Ondanks het feit dat we een 
bekend  familiebedrijf zijn met een goede 
naam, blijven we werken aan de naamsbe-
kendheid. Zo hebben we vorig jaar bijvoor-
beeld voor het eerst op de bekende Land-
bouwbeurs in Vlagtwedde gestaan. Dat is 

ons prima bevallen. De kans is groot dat 
we volgend jaar opnieuw met een stand op 
die drukbezochte beurs staan. Ook met een 
bekende naam moet je aan de weg blijven 
timmeren. Moet je jezelf steeds laten zien’’, 
weet Marcel, die uitstekend samenwerkt 
met zijn broer Ronny. ‘’Twee broers in de 
directie kan prima’’, lacht Marcel. ‘’Je moet 
elkaar gewoon een beetje vrijheid geven’’, 
zegt hij. ‘’Bovendien hoeft bij ons niet alles 
op de weegschaal.’’

Meer voorraad
Ondertussen wordt op het terrein aan de 
Steenhouwer in Stadskanaal gewerkt aan 
de realisatie van een (voorraad)hal. ‘’We 
willen meer voorraad, vooral om zo nog 

sneller te kunnen leveren en dus nog meer 
service te bieden. En zo blijven we inves-
teren in ons bedrijf. Wat dat betreft zijn 
we sobere ondernemers. Wij hoeven niet 
per se een speedboot en drie auto’s. Wél 
hebben we hier bijvoorbeeld een extra 
bus staan, ik noem het ook wel een bus op 
voorraad. Indien nodig hebben we zo altijd 
een bus achter de hand. Dat soort dingen 
vinden wij veel belangrijker.’’

GBI Boiten Techniek is gevestigd aan de 
Steenhouwer 28 in Stadskanaal. 
Telefoon: 0599 - 61 22 77. Zie ook de 
website www.gbiboitentechniek.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Vervolg van de voorpagina
Drie dagen feest bij Westen Wonen & Interieur in 
Musselkanaal. Woonevent op 7, 8 en 9 februari
Westen Wonen & Interieur: het voorbeeld van een complete woonwinkel!
Het woonevent bij Westen Wonen & Interieur in Musselkanaal op 7, 8 en 9 februari is 
de voorlopige kers op de taart en toont de ontwikkeling die het prachtige bedrijf van 
Frank Westen de afgelopen jaren heeft doorgemaakt. Want Westen Wonen & Interieur 
heeft écht een compleet aanbod van vloeren, tapijt, raamdecoraties en meubels. ‘’We 
verkopen alleen mooie en kwalitatief goede producten. Overal is over nagedacht. Zo 
passen de meubels van Urban Sofa en Richmond perfect bij de vloeren die we aanbie-
den. We kunnen de klant volledig ontzorgen en streven 100 procent klanttevredenheid 
na’’, vertelt Frank Westen trots.

Vloer ter waarde van 2500 euro Westen 
is een moderne ondernemer die zichzelf 
elk jaar nieuwe doelen stelt. Die ambitieus 
is en blijft en die steeds probeert de zaak 
verder te perfectioneren. Het woonevent 
is de voorlopige kers op de taart. ‘’Het 
worden echt drie geweldige dagen’’, zegt 
Frank. ‘’We zijn er trots op dat influencer 
Debby van der Zande uit Oldenzaal – met 
haar bekende Twentse accent en onder 
meer bekend als modeontwerper en maker 
van kookvideo’s - samen met burgemeester 
Sloots van Stadskanaal onze zaak heropent. 
Vanwege de heropening geven we een 
Ambiant PVC vloer ter waarde van 2500 
euro weg. Ga naar onze socials en like en 
deel het bericht over het woonevent en je 
kunt zomaar in de prijzen vallen’’, vertelt 
Westen, die vertelt dat het woonevent een 
perfect moment is nader kennis te maken 
met de mensen en de producten van Wes-
ten Wonen & Interieur.

Muziek, wijn en hapjes De feestelijke 
heropening is op vrijdag 7 februari om 

19.00 uur. Bezoekers kunnen vervolgens 
op de foto met Debby van der Zande en 
bovendien is er dan een optreden van 
Danillo Wattez. Maar er is meer. Zo verzorgt 
‘Na Regen Komt Wijn’ een wijnproeverij en 
kunnen bezoekers genieten van de hapjes 
van een chef-kok en heerlijke wijn van 
Gusto d’Italia. ‘’Drie dagen lang kunnen 
mensen profiteren van allerlei acties en 
kortingen. Zeer de moeite waard dus om 
langs te komen.’’

Groot compliment Westen Wonen & Interi-
eur werkt alleen met eigen mensen en 
heeft een eigen atelier. Het assortiment 
is met zorg samengesteld en de vijftien 
medewerkers doen er letterlijk alles aan 
om de klant volledig tevreden te stellen. 
‘’Dat lukt ook vrijwel altijd’’, zegt Westen. 
‘’En mocht er een keer iets zijn, dan lossen 
we dat samen met de klant op. Je vindt 
hier echt alles: PVC, laminaat, vloerbedek-
king, verf, behang, raamdecoratie, horren, 
shutters, gordijnen en buitenzonwering. 
Ook voor de mooiste en prima betaalbare 

meubels slaag je bij ons altijd, zoals onze 
kleurspecialisten garant staan voor het bes-
te advies. We bestaan al meer dan veertig 
jaar en willen ons blijven ontwikkelen. Als 
ondernemer moet je nooit tevreden zijn en 
steeds nieuwe doelen stellen. Ik ben heel 
erg trots op de winkel, het personeel en de 
manier waarop we werken. Dat mensen uit 
de wijde omgeving speciaal naar Musselka-

naal komen, beschouwen we als een groot 
compliment.’’

Westen Wonen & Interieur is gevestigd aan 
de Marktstraat 60 in Musselkanaal. Tele-
foon: 0599-41 29 72. Zie ook de website 
www.westenwonen.nl (ook voor meer 
informatie over het woonevent). (RegioMa-
gazine/Vincent Muskee)
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Looden Sterenborg Belastingadvies en  
Administraties groeit door samenwerking
Het vinden van ervaren medewerkers om 
zo door te kunnen groeien én om je klan-
ten zo goed mogelijk te blijven bedienen is 
voor veel bedrijven een (groot) probleem. 
Looden Sterenborg Belastingadvies en Ad-
ministraties moest zelfs een klantenstop 
afkondigen, ondanks het feit dat – zon-
der resultaat - fors geïnvesteerd werd in 
werving en selectie. ‘’We zijn vervolgens 
gaan ‘omdenken’ en zijn het gaan zoeken 
in samenwerking. Door bedrijven over te 
nemen en te integreren in je bedrijf kun 
je ook groeien’’, zeggen Jessica Looden 
en Bernold Sterenborg. Broer en zus 
vormen samen de directie van het bedrijf, 
dat ondertussen al meer dan twintig jaar 
bestaat. Nadat ze eerst de samenwerking 
aangingen met Administratie Belasting en 
Advieskantoor Nieboer (september 2024), 
werd per 1 februari ook Rakers Administra-
tie & Belastingadviseurs overgenomen. 

Rakers en Nieboer
‘’De integratie van het bedrijf van Nieboer 
heeft al met al wel een jaar geduurd. Dit 
soort dingen moet je niet overhaasten. Ook 
Rakers Administratie & Belastingadviseurs 
past bij ons. René kennen we ook al wat 
langer. Voordeel van samenwerking is dat 
we onze werkzaamheden veel efficiënter 
in het team kunnen organiseren en dat we 
nu actief zijn in nagenoeg alle branches. 
We worden door de groei ook interessanter 
voor mensen die een volgende stap in hun 
carrière willen zetten. Die zoeken toch vaak 
een wat groter kantoor.’’

Vertrouwen
Door de samenwerking met Looden Steren-
borg is voor Nieboer aan een aantal voor 

hem belangrijke voorwaarden voldaan. 
Dat betreft niet alleen het succes van het 
vinden van een kantoor in dezelfde regio 

met een goed perspectief voor alle mede-
werkers, maar is ook de kwaliteit van de 
dienstverlening voor de klanten bij Looden 
Sterenborg gegarandeerd. Rakers noemt 
de overname een mooie ontwikkeling. ‘’In 
onze branche is sprake van schaalvergro-
ting en toenemende regeldruk. Kleinere 
kantoren krijgen het daardoor steeds moei-
lijker, terwijl ook de automatiseringskosten 
fors stijgen. Het belang van onze klanten 
staat voorop. Toen Bernold en Jessica mij 
benaderden, kwam ik al snel tot de conclu-
sie dat dit een perfecte oplossing zou zijn. 
Looden Sterenborg heeft een heel goede 
naam. Daar sluit ik me graag bij aan’’, zegt 
Rakers, die zeventien jaar met zijn bedrijf 
in Musselkanaal actief was. Om de mede-
werkers van Nieboer en Rakers plaats te 
kunnen bieden, werd de bovenverdieping 
van het pand aan de Poststraat in Stadska-
naal verbouwd. ‘’We werken hier nu met 
twaalf mensen. Het is een heel gemêleerd 
gezelschap, met een fijne sfeer en met 
mensen die elkaar goed aanvullen. We heb-
ben nog steeds ruimte over. Die plekken 
kunnen ingenomen worden door  ervaren 
medewerkers voor wie we altijd plaats heb-

ben. Kijk maar eens op onze website. Een 
andere optie is om nog een kantoor over te 
nemen. We zien wel wat op ons pad komt’’, 
zeggen Jessica en Bernold, die als broer en 
zus uitstekend samenwerken. ‘’Vertrouwen 
is de basis. Niet alleen onderling maar ook 
naar onze medewerkers.’’

Transparant
Looden Sterenborg staat bekend om de 
persoonlijke aandacht. Om de (extra) tijd 
en energie die in de klant gestoken wordt. ‘’ 
Voor ons is een ZZP’er net zo belangrijk als 
een onderneming met veel medewerkers. 
Verder werken we transparant en staan we 
voor een open manier van communiceren. 
Niet voor niets bestaat een groot deel van 
het interieur van ons pand uit glas. Zo zijn 
we letterlijk altijd zichtbaar en bereikbaar 
voor onze klanten’’, zeggen Bernold en 
Jessica. 

Looden Sterenborg is gevestigd aan de 
Poststraat 35 in Stadskanaal.  
Telefoon: 0599 - 61 47 03. 
Zie ook loodensterenborg.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Renate Paans Accountancy bestaat 25 jaar 
"Mijn hobby is mijn werk, mijn werk mijn hobby"
Je hoort het meer mensen wel 
eens zeggen. Dat ze van hun 
hobby hun beroep hebben ge-
maakt. Voor Renate Paans (57) 
van Renate Paans Accountancy is 
haar werk nog steeds haar hobby. 
Ook na een kwart eeuw, want op 
1 januari van dit jaar bestond haar 
bedrijf precies 25 jaar. Ze begon 
thuis aan de keukentafel, ver-
bouwde vervolgens de garage bij 
haar huis in Alteveer om vervol-
gens naar een pand in Onstwedde 
te verhuizen. En daar heeft de 
specialist in accountancy, admi-
nistratie en fiscaal advies nog 
elke dag ontzettend veel plezier. 
‘’Mensen helpen groeien. Bijstu-
ren. Je maakt leuke dingen mee. 
Mensen hun onderneming helpen 
structureren of ze adviseren: ga 
je in loondienst of begin je voor 
jezelf? Het leuke is ook dat we 
heel verschillende klanten hebben. Echt, ik ga elke dag fluitend naar 
mijn werk’’, vertelt Paans.

Stedentrip
Renate Paans Accountancy is er 
voor zzp’ers maar ook voor on-
dernemingen met een complete 
BV structuur. Ze krijgen allemaal 
een administratief, fiscaal en 
bedrijfseconomisch dienstenpak-
ket aangeboden. Paans heeft een 
grote groep loyale klanten. Die is 
ze dankbaar. ‘’Daarom gaan ik en 
mijn collega’s bij de klanten langs 
en bieden we ze iets leuks aan. 
Wie jarig is, trakteert. We verdelen 
de klanten en samen met mijn col-
lega’s willen we ze op die manier 
onze dankbaarheid tonen’’, zegt 
Renate, die ook haar personeel 

trakteert. ‘’We gaan een steden-
trip maken. Tijdens een etentje 
rond de kerstdagen gaf ik ze een 
kaartje met een rebus. Door die 
op te lossen zagen ze de stad die 
we gaan bezoeken’’, zegt Paans, 
die succes graag deelt. ‘’Ach, leuk 
toch? En we werken hier met vijf 
mensen, een relatief klein groepje 
dus.’’

Dicht bij de klant
‘’En weet je wat het is? Ik heb ook 
door mijn collega’s zoveel plezier 
in mijn werk. We hebben een heel 
leuk team’’, vertelt Renate, die – 
na enig aandringen – wel een ver-

klaring heeft voor het succes van 
haar bedrijf. ‘’Het is de laagdrem-
peligheid. We staan heel dicht bij 
de klant. Dat wordt gewaardeerd. 
Verder is het in onze branche 
vooral een kwestie van vakwerk 
leveren en foutloos werken. We 
controleren elkaar, kijken alles na. 
Zijn de berekeningen goed? Ge-
ven we het beste advies? Contro-
leren is er tijdens mijn periode bij 
KPMG echt ingestampt. Het is een 
tweede natuur geworden. Nee, 
niemand hier vindt het vervelend, 
we willen namelijk allemaal het 
beste voor de klant en we weten 
dat een foutje snel gemaakt is. 
Elkaar controleren is hier heel 
normaal. We willen gewoon geen 
fouten maken.’’

Toekomst
‘’Ik weet nog dat ik 25 jaar gele-
den een printer en een fax kocht. 
Tegenwoordig werken we volledig 
digitaal. Er komt geen papier meer 
aan te pas. Je gaat daar gewoon 
in mee en ik vind het heerlijk. 
Daarom denk ik ook nog helemaal 
niet aan stoppen. Zo lang het kan, 
ga ik lekker door. Neemt niet weg 
dat ik soms best nadenk over 
de toekomst en continuïteit van 

het bedrijf, hoor. Maar niet heel 
vaak. Ik vind het nog veel te leuk 
allemaal en ben trots op het feit 
dat we al 25 jaar mensen mogen 
helpen.’’

Renate Paans Accountancy
is gevestigd aan de Dorpsstraat 4  
in Onstwedde. Telefoon:  
0599 - 33 20 63. 
Zie ook www.renatepaans.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)

Vroeger kantoor aan huis
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Earlybirdtickets voor festival van vrijdag 20 tot en met  
zondag 22 juni nu verkrijgbaar
Kraantje Pappie, Douwe Bob en Postmen 
headliners Pagefestival 2025
 
STADSKANAAL - Kraantje Pappie, Douwe Bob en Postmen zijn drie 
hoofdacts tijdens het Pagefestival 2025. Dat maakt de organisatie 
bekend. Andere bekende namen die op het festival te bewonderen 
zijn, zijn onder meer Mooi Wark, Billy the Kit The Partysquad en De 
Kraaien.

Het Pagefestival vindt plaats 
van 20 tot en met 22 juni in het 
Pagedal in Stadskanaal. Naast de 
nu bekendgemaakte namen, zijn 
er nog veel meer optredens en 
culturele activiteiten. Meer namen 
worden later bekendgemaakt. 
Kaarten voor de vrijdag en zater-
dag zijn nu in de voorverkoop, de 
toegang op zondag is gratis.
 
Vrijdag
Headliners op de vrijdag zijn 
The Partysquad, Billy the Kit en 
Mooi Wark. The Partysquad is al 
meer dan 10 jaar toonaangevend 
in de club- en muziekscene. Ze 
scoorden vele Top-40 hits, met 
onder meer Rampeneren (met Ali 
B en Yes-R) en Helemaal Naar De 
Klote. Met herkenbare boerenrock 
speelde Mooi Wark al menig fes-
tivalterrein en feesttent plat. Nu 
zijn meebrullers als Idioot, In de 
blote kont en Bokkie of een geitie 
voor het eerst op het Pagefesti-
val te horen. Billy The Kit is een 
wereldwijd gevierde DJ die met 

zijn energieke shows en samen-
werkingen met grootheden de 
dancewereld veroverde. Met zijn 
baanbrekende “Rock and Rave”-
concept blijft hij grenzen verleg-
gen en onvergetelijke optredens 
neerzetten.
 
Zaterdag
Sinds Douwe Bob alweer der-
tien jaar geleden werd verkozen 
tot De Beste Singer-Songwriter 
van Nederland, veroverde hij de 
Nederlandse podia met zijn mix 
van country, folk en popmuziek. 
'Reserveburgemeester van Gro-
ningen' Kraantje Pappie rijgt de 
hits aaneen. Podia op onder meer 
Lowlands, Pinkpop, Concert at 
Sea, Zwarte Cross, Rock Werchter 
en Pukkelpop veroverde hij met 
hits als Waar is de Kraan?, Feest-
tent, Pompen, Ruggengraat en 
Zin in de zomer. Postmen is een 
muzikale odyssee die hiphop en 
reggae samenbrengt. Van 1998 
tot 2003 scoorden zij hun groot-
ste hits en nu is Postmen terug 

als nooit tevoren: eerlijk, recht 
voor zijn raap en recht door zee. 
De Kraaien mag zich zo langza-
merhand bijna huisband van het 
Pagefestival noemen. De Haagse 
hiphopformatie speelt voor de 
derde keer en dat is niet voor 
niets: ik vind je lekker! Ook Head-
first is terug op het Pagefestival 
deze zaterdagavond met een mix 
van oldschool breakbeat, hiphop, 
dub, trap, D&B, techno & electro.
 
Zondag
Op zondag is het tijd voor old-
school Pagefestival, voorheen Pa-
gepop. Dat betekent gratis entree 
en lekker bandjes kijken op zon-
dagmiddag onder het genot van 
een hapje en een drankje. Inmid-
dels zijn de eerste bandjes voor 
die middag ook bekend. Zo mag 
de meiden-rockband Delirium 
05 als winnaar van Opblaaspop 
deze middag de aftrap verrichten. 
Daarna klinken er onder meer de 
dromerige, volwassen liedjes met 
scherpe refreinen van Ánemone 
en de good old fashioned loei-
ende gitaren, strakke drums en 
intense vocals van Arson.

Kaarten voor Pagefestival 2025 
zijn nu in voorverkoop verkrijg-

baar via www.pagefestival.nl. 
Kaarten voor de vrijdag kosten 29 
euro, voor de zaterdag 39 euro en 
als combi 51,50. Voor early birds 

zijn alle tickets nu nog met 5 euro 
korting te bestellen. Alle prijzen 
zijn exclusief servicekosten.

Kraantje Pappie (foto management Kraantje Pappie)
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Høksons vieren twintigjarig bestaan met
jubileumtour en een mooi verjaardagsfeestje
 
OOST-GRONINGEN/ZUIDOOST-DRENTHE - 
Het is dit jaar alweer twintig jaar geleden 
dat Gert Huls uit Sellingen het voortouw 
nam voor de oprichting van  Veenkoloniale 
blues- & rock ‘n rollband Høksons. Twee 
decennia later is Høksons ijzersterk, maar 
nog altijd niet volwassen. De band met 
leden uit Oost-Groningen en Zuidoost-
Drenthe is altijd goed voor een machtig 
mooi feestje, helemaal nu er een mooi 
jubileum te vieren is.

Het recept van de cocktail is simpel. Men 
neme emmer vol dialectrock en voegt daar-
aan af en toe een fikse scheut hardrock, 
punk en metal toe. Het resultaat is een 
unieke mix: noem het maar Veenkoloniale 
rock. Geen flauwekul, recht toe recht aan 
rock ‘n roll, met verve gespeeld in ener-
gieke en aanstekelijke live-shows in heel 
Nederland die al vele rockliefhebbers een 
machtig mooie avond bezorgden. 
 
Jubileumtour en feestje
De verjaardagstour 20 jaar Høksons trekt 
dit jaar langs vele podia, feesttenten en 
festivals. Speeldata en -locaties zijn te 
vinden op de website en de socials van de 
band. Ook houdt Høksons in de zomer een 
bijzonder verjaardagsfeestje in ‘hometown’ 
Sellingen. 

Tijdens openluchtfestival Sellingen Live 
viert namelijk nog een gezelschap een 
mooi jubileum: muziekvereniging Jeduthun 
bestaat dit jaar 100 jaar. De beide jubilaris-
sen hebben het plan opgevat om hier sa-
men eenmalig een bekend rocknummer ten 
gehore te brengen. Ook de ooit in Sellingen 

opgerichte rock-coverband Goodness 
Gracious komt spelen ter verhoging van de 
feestvreugde. 
 
Eigen werk
Høksons begon in 2005 onder de naam 
Høksons Koffer Band, al snel verbasterd tot 
HKB. Na wat bezettingswisselingen kreeg 
het eigen geluid vorm. De covers verdwe-
nen meer naar de achtergrond en daarom 
besloot de band voortaan als Høksons door 
het leven te gaan. “Natuurlijk hebben wij 
veel te danken aan de godfathers van de 

dialectrock Normaal. Maar Høksons is zeker 
geen Normaal-coverband. Wij spelen voor-
namelijk eigen werk, af en toe afgewisseld 
met een fijne cover van bands en artiesten 
die wij waarderen”, vertelt Huls. 

Albums
In 2014 verscheen het eerste Høksons-
album Deur ‘t Veen, opgenomen in slechts 
vier dagen in de min of meer de vaste 
studio van Høksons, Studio ‘t Atelier in  
Weiteveen. De muziek van dit album 
loopt nog steeds als een trein, de plaat is 

inmiddels goed voor meer dan een miljoen 
streams op Spotify. Nummers als Eem d’r 
Aanzitten en Deur ‘t Veen zijn Høksons-
lijstaanvoerders op de diverse streaming-
diensten. 

Na twee EP’s verscheen in 2019 het 
tweede album, As ‘n Malle. Met inmiddels 
bijna 400.000 streams op Spotify is ook dit 
‘een klapper van een album’.

Kijk voor meer informatie en boekingen op 
www.hoksons.nl.

Høksons (eigen foto)
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Waspark Middel in Stadskanaal 
Succes door kennis, ervaring en een superieure 
wasstraat 
Peter Middel (62) is de trotse eigenaar van Waspark Middel in 
Stadskanaal. Mensen in een straal van vijftig kilometer rondom 
Stadskanaal laten de auto wassen in de Washtec wasstraat. Dat doen 
ze omdat dit volledig veilig is en er altijd sprake is van een subliem 
wasresultaat. ‘’De wasstraat is geweldig. Superieur. Het beste van 
het beste. Mijn vader zei altijd al dat ‘goed gereedschap het halve 
werk is’. De wasstraat en de kennis en ervaring die we hebben maken 
dat we elke dag weer meer dan honderd auto’s wassen’’, zegt Middel 
trots.

Regiofunctie
Peter Middel wilde het ooit wat 
rustiger aan gaan doen en ver-
huurde in 2009 de zaak. ‘’In 2017 
ben ik het zelf weer gaan doen. 
De ging niet helemaal goed. Klan-
ten liepen weg. Gelukkig waren 
de meeste klanten ook heel snel 
weer terug. Behalve de wasstraat 
en de wasboxen hebben we een 
shop. De benzinepomp hebben 
we verhuurd aan BP’’, zegt Middel. 
‘’We hebben een regiofunctie. 
Mensen met heel dure auto’s die 
hun auto eigenlijk niet in een was-
straat durven te wassen, komen 
hier speciaal naar toe. Washtec 
heeft ook de beste veiligheids-
systemen namelijk’’, vertelt de on-
dernemer, die vol passie over zijn 
bedrijf praat. ‘’Onze voorwasbe-
handelingen zijn perfect, we ge-
bruiken verschillende soorten wax 
omdat we perfectie in carwash 
willen. We gebruiken precies de 
juiste middelen voor het beste 

resultaat. Zelf was ik toen ik een 
jaar of dertien was al bezig met 
het wassen van auto’s. Mijn vader 
was mijn grote inspiratiebron. Hij 
was innovatief en wij hadden als 
een van de eerste wasboxen, iets 
dat destijds vooral in Zwitserland 
in opkomst was’’, zegt Middel.

Streven naar perfectie
Waspark Middel is altijd innova-
tief gebleven en een voorloper 
geweest. ‘’Als ondernemer ben 
je altijd bezig en streef je naar 
perfectie. Op dit moment zijn 
we bijvoorbeeld bezig met een 
nieuwe roll-over voor de grootste 
bedrijfswagens tot 3.10 meter’’, 
laat Middel weten. Ondertussen 
is Middel zelf al 62 jaar. ‘’Natuur-
lijk denk ik wel eens na over de 
toekomst. Niet voor niets heb ik 
het bedrijf al een keer verhuurd. 
Ik heb vanaf mijn twintigste 
tachtig uur per week gewerkt en 
wilde het wat rustiger aan doen. 

Dat ging dus niet goed en dus ben 
ik zelf weer aan de slag gegaan. 
Met heel veel plezier en pas-
sie. We hebben een heel goede 
naam opgebouwd door de beste 
kwaliteit te bieden. We hebben 

een perfecte locatie en blijven 
investeren in de beste apparatuur. 
Het is hard werken, maar aan de 
andere kant is het ook mooi om 
succesvol te zijn. Ik geniet nog 
elke dag.’’

Waspark Middel is 
gevestigd aan de Steenhouwer 33 
in Stadskanaal.
 Telefoon: 0599 - 65 04 23. 
Zie ook wasparkmiddel.nl. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Interne verhuizing Winkel van Schenkel in Musselkanaal
Winkel van Schenkel: goedkope kringloopwinkel 
met sociale insteek 
Kringloopwinkels krijgen het steeds drukker. Dat geldt zeker ook 
voor de Winkel van Schenkel in Musselkanaal. De winkel van Luuk 
Schenkel staat bekend om het zeer gevarieerde en steeds wisselende 
aanbod én om de scherpe prijzen. ‘’Ik krijg nog steeds wel eens het 
verwijt dat ik te goedkoop ben’’, lacht Schenkel. ‘’Ik denk maar zo: 
alles wat in de winkel ligt, is al betaald. Ik ben de moeilijkste niet. Als 
ik mensen kan helpen, dan doe ik dat.’’

Zichtlocatie
Zoals genoegzaam bekend is de 
Winkel van Schenkel gevestigd 
in het pand aan de Kruisstraat in 
Musselkanaal, daar waar Garage 
Geerts jarenlang gevestigd was. 
‘’We hebben net een interne ver-
huizing achter de rug. We zitten 
nu in de voormalige werkplaats, 
we zaten in de oude showroom. Ik 
ben er content mee. We zitten nu 
aan de voorkant en zijn vanaf de 
Klap beter zichtbaar. We hebben 
een klein beetje ruimte ingele-
verd maar we kunnen prima uit de 
voeten’’, zegt Schenkel. 

Woningontruimingen
Schenkel heeft een goede naam 
opgebouwd als het gaat om 
woningontruimingen. ‘’Ik werk 
nauw samen met verschillende 
instanties. Ze weten me goed te 
vinden. Dat heeft zeker te maken 
met het feit dat ik netjes werk. 
Ik ontzorg de mensen. Stel je 
ouders komen te overlijden en je 
moet als nabestaanden de boel 
ontruimen. Dat kost tijd. Je moet 

vrij nemen. In veel gevallen is 
het dan voordeliger om mij in te 
schakelen. Heb je nergens meer 
omkijken naar’’, zegt Schenkel, die 
gerust omschreven kan worden 
als een zeer ervaren handelsman. 
Behalve het runnen van de Winkel 
van Schenkel, waarbij ook de rol 
van Schenkel’s vrouw niet onbe-
noemd mag blijven, tref je hem 
ook regelmatig op markten. 

Helpen
‘’Het aanbod in de Winkel van 
Schenkel is groot en divers. Ik ben 
wel kritisch op wat ik in de winkel 
aanbied. Spullen die defect zijn, 
gaan gewoon naar de stort. Ik 
hoop dat ik met de goedkope 
spullen mensen kan helpen. Ik 
help graag mensen. Een man 
op leeftijd benaderde me. Zijn 
vrouw kreeg een kamer in een 
verzorgingshuis. Heel verdrietig 
allemaal. Die kamer moest inge-
richt worden. Voor heel weinig 
geld heb ik direct een complete 
inrichting uit de winkel geregeld. 
Vervolgens bleek dat de man zelf 

de spullen niet kon vervoeren. 
Heb ik dat met de bus gedaan. Als 
ik mensen kan helpen, dan doe ik 
dat gewoon.’’

De Winkel van Schenkel is ge-
vestigd aan de Kruisstraat 10 in 
Musselkanaal en is geopend op 
woensdag, donderdag en vrijdag 

van 10.00 uur tot 16.00 uur en 
zaterdag van 10.00 uur tot 15.00 
uur. Telefoon: 06 - 55 17 48 21. 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)
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Drukkerij Zwinderman in Gieten: 
Kwaliteit en maatwerk in drukwerk
Drukkerij Zwinderman aan de Bloemakkers 21 in Gieten levert hoogwaardig 
drukwerk dat zowel functioneel als visueel aantrekkelijk is. Met meer dan 30 
jaar ervaring combineren wij vakmanschap en de nieuwste technologieën. 
Ons team van vormgevers denkt mee over uw wensen en creëert drukwerk 
dat indruk maakt, van alle soorten drukwerk tot verpakkingen en 
relatiegeschenken.

Maatwerk voor elk project
Wij bieden maatwerk voor elk 
project, met advies over papierkeuze, 
kleurstellingen en functionaliteit. Of 
u nu kleine oplages digitaal of grote 
oplages via offsetdruk wilt, wij zorgen 
ervoor dat u altijd de juiste keuze 
maakt op basis van kosten en levertijd. 
Kwaliteit staat voorop bij alles wat we 
doen.

Bedrijfskleding en reclameartikelen
Naast drukwerk bieden wij ook 
bedrijfskleding en reclameartikelen 

aan. Van het ontwikkelen van een 
kledinglijn tot het bedrukken of 
borduren van kleding, wij verzorgen 
het volledige proces. Wij nemen het 
werk uit handen, zodat u zich kunt 
concentreren op uw bedrijf.

Moderne afwerkingsapparatuur
Onze moderne afwerkingsapparatuur 
maakt het mogelijk om al het drukwerk 
in eigen huis te verwerken, van 
vouwen en snijden tot lamineren en 
bindtechnieken zoals wirobinden.

Dit zorgt ervoor dat we altijd snel en 
efficiënt kunnen werken.

Eigen webshop
Bezoek onze webshop voor een 
overzicht van onze producten of kom 
langs in onze showroom in Gieten. 
Bij Drukkerij Zwinderman krijgt u 
persoonlijk advies en de garantie van 
kwalitatief drukwerk dat bij uw bedrijf 
past. Neem contact met ons op via 
info@zwinderman.nl of bel  
0592 – 26 29 83 voor meer 
informatie. U kunt ons ook bezoeken 
aan de Bloemakkers 21 op het 
bedrijventerrein De Bloemakkers in 
Gieten.

Bezoek ook onze website van 
www.zwinderman.nl
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Spits Olaf Gijben (24): "Ik ga nooit meer weg bij Veelerveen"
Je zou de prestaties van de voetballers van Veelerveen in de 
eerste helft van het seizoen ietwat teleurstellend kunnen 
noemen.’’Bij de eerste wedstrijden van het seizoen waren er nog 
een aantal spelers geblesseerd, er zijn wat spelers vertrokken 
en nieuwe spelers moesten ingepast worden. De selectie is niet 
heel breed en het was gewoon even wennen allemaal. Het zal in 
de tweede seizoenshelft echt beter gaan. Daar ben ik echt van 
overtuigd’’, zegt aanvalsleider Olaf Gijben, die zich echt thuis 
voelt bij de vierdeklasser.

Echte dorpsclub
Gijben speelde in de jeugd bij WVV en 
ASVB en koos vervolgens voor Belling-
wolde. ‘’Met een aantal vrienden wilden 
we graag in een eerste elftal spelen. Bij 
Veelerveen was er destijds geen eerste 
team meer. Met een groepje vrienden 
ben ik toen naar Veelerveen gegaan om 

er in een nieuw te 
formeren eerste 
elftal te gaan spelen. Als ik voor mezelf 
spreek: ik voel me hier echt thuis en ga hier 
nooit meer weg. Veelerveen is een echte 
dorpsclub met trouwe supporters. Het is 
hier gezellig en onze supporters steunen 
ons in goede en slechte tijden. Onlangs 

zijn we op trainingskamp naar Benidorm 
geweest met een groep van 57 mensen. 
Dat zegt genoeg’’, zegt Gijben, die merkt 
dat het trainingskamp in Spanje de selectie 
goed heeft gedaan.

Balbezit
‘’Het was buitengewoon gezellig. We zijn 
daar echt naar elkaar toe gegroeid, nog 
meer een team geworden. Dat gaat ons hel-
pen om een goede tweede seizoenshelft 
te spelen. Natuurlijk stonden we te laag op 
de ranglijst. De oorzaken zijn bekend. Na 
de winter gaan we meer punten pakken. 
Toch moeten we helemaal niet kijken naar 
een periodetitel. Ik denk dat het goed is om 
dit seizoen zo goed mogelijk uit te spelen, 
vervolgens te zorgen dat de selectie bij 
elkaar blijft om volgend seizoen voor pro-

motie te gaan. Ik denk ook dat dat reëel is’’, 
zegt Gijben, die zich als spits graag uit de 
spits laat zakken om zo vaak in balbezit te 
komen. ‘’Tegenstanders hebben daar vaak 
geen antwoord op, ook de betere ploegen 
niet’’, weet Gijben inmiddels. 

Derby tegen Westerwolde
Doelpunten maken is voor Gijben niet 
belangrijk. ‘’Ik promoveer liever zonder dat 
ik scoor dan dat ik er dertig maak en we 
geen prijs pakken. Het maakt mij echt niet 
uit wie scoort’’, zegt de aanvaller, die ver-
wacht dat Heiligerlee kampioen wordt en 
die zich nu al verheugt op de derby tegen 
Westerwolde. ‘’Thuis wonnen we. Ik maakte 
de winnende goal. Derby’s zijn de krenten 
in de pap met veel publiek. Ik kijk er nu al 
naar uit.’’ (RegioMagazine/Vincent Muskee)



Rolf Kaijser (25) met Musselkanaal op weg naar de titel
"We zijn er nog lang niet en krijgen nog een
aantal lastige tegenstanders"
Musselkanaal is hard op weg naar de titel en dus naar de 
tweede klasse. Toch weigert spelmaker Rolf Kaijser al 
hardop over de titel te praten. ‘’Natuurlijk staan we er 
goed voor en gaan we voor de titel. Maar ons wachten nog 
een aantal lastige wedstrijden. Ze moeten we bijvoor-
beeld nog uit naar Noordster, Stadspark en Stadskanaal. 
We zullen de lijn van de eerste seizoenshelft proberen 
door te trekken’’, zegt Kaijser, die zelf op het punt staat 
de magische grens van honderd competitietreffers voor 
Musselkanaal te bereiken. ‘’Ik sta nu op 98 treffers in com-
petitieverband en daarmee ben ik volgens mij al topsco-
rer aller tijden van de club.’’

Nummer tien
Kaijser is nog zo’n speler waarvoor je naar het voetbalveld 
gaat. ‘’Het liefst speel ik in een vrije rol op nummer tien. 
Op die positie kom ik – door wat uit te zakken - vaak aan 
de bal. En dat is wat ik graag wil. Gelukkig heeft trainer 
Otto Halmingh mij die positie ook gegeven’’, zegt Kaijser, 
die bescheiden als hij is liever zijn medespelers prijst dan 
zichzelf op de borst klopt. ‘’Ik kan goed functioneren omdat 
de andere middenvelders ontzettend hard werken, want 
zelf laat ik mijn man nog wel eens lopen. Met Niels Becker 
heb ik een heerlijke aanvaller voor me. Hij is zo snel en 
beweeglijk, vaak hoef ik de balletjes er alleen maar achter 
te leggen. We hebben in Noah Sahetapy bovendien een 
goede keeper en een verdediging die bijna niets weggeeft. 
Als ploeg zijn we verder dan toen we uit de tweede klasse 
degradeerden. We hebben nu allemaal extra ervaring 
opgedaan. Gemakkelijk zal het zeker niet worden, maar ik 
durf de uitdaging zeker aan met deze ploeg.’’

Clubman
Kaijser debuteerde in de hoofdmacht van de groenhem-
den toen hij zestien jaar was. En nog elk jaar lijkt hij beter 

te worden. Gelukkig voor Musselkanaal is hij een echte 
clubman. ‘’Behalve voetballer van het eerste train ik ook de 
JO17. Musselkanaal is een fijne club en rondom het eerste 
elftal is alles perfect geregeld. Ik ga dus niet zomaar weg. 
Er is elk jaar wel belangstelling. Pas als alles klopt zou ik 
overwegen het avontuur aan te gaan en te kijken waar mijn 
plafond ligt. Voorlopig zie ik het er echter niet van komen, 

maar wie weet aan het eind van het seizoen.’’ Kaijser prijst 
de open communicatie binnen de club en noemt in dat 
kader ook trainer Otto Halmingh. ‘’Als spelers praten we 
regelmatig met de trainer. Ook als we over bepaalde zaken 
andere ideeën hebben. Otto staat daar open voor, voelt 
zich niet meteen aangevallen. Dat hoeft ook helemaal niet, 
want we hebben allemaal hetzelfde doel: promoveren naar 
de tweede klasse.’’ (RegioMagazine/Vincent Muskee)



Rene van der Laan, topscorer 
van Westerwolde:
"De selectie is te smal om 
echt om de prijzen 
te spelen"
Westerwolde degradeerde vorig seizoen uit de derde klasse. Insi-
ders voorspelden dat de club uit Vlagtwedde dit seizoen in de vierde 
klasse meteen weer mee zou doen om de prijzen. Voorlopig zit dat er 
echter niet in. ‘’Ik dacht in eerste instantie ook aan meedoen om de 
titel’’, zegt spits Rene van der Laan (23). ‘’In de voorbereiding haak-
ten echter een aantal belangrijke spelers af met ernstige blessures. 
Toen al heb ik voor mezelf de doelstelling bijgesteld. Onze selectie is 
nu gewoon te smal om echt mee te doen om de bovenste plaatsen. Zo 
reëel moeten we gewoon zijn. Een plek bovenin de middenmoot zou 
gewoon prima zijn.’’

Tien treffers
Ook dit seizoen is Van der Laan 
weer topscorer bij de vierdeklas-
ser. De teller staat op tien treffers. 
‘’Daarmee lig ik aardig op schema. 
Als ik er in de rest van het seizoen 
nog eens tien maak, dan ben ik 
tevreden. Oh zeker, het afwer-
ken kan nog veel beter. Ik moet 
rustiger worden. Ik kom vaak op 
snelheid voor de keeper. Je moet 
dan aan de ene kant snel hande-
len en aan de andere kant de rust 
bewaren. Dat is best lastig soms’’, 
zegt de sinds kort in Stadska-
naal woonachtige aanvaller, die 
bekend staat om zijn enorme 
snelheid en voor wie elk jaar wel 
interesse is van andere clubs. ‘’In 

principe ben ik een echte club-
man. Maar ik ben ook ambitieus. 
Misschien dat ik het wel een keer 
hogerop ga proberen. Ik wijs niets 
op voorhand af en sta altijd open 
voor een gesprek.’’ 

Prima trainer
Het was toch al een bijzonder 
seizoen voor Westerwolde. Zo 
liet trainer Wessel Woortman, 
bezig aan zijn eerste seizoen in 
Vlagtwedde, al snel weten zijn 
contract niet te verlengen. ‘’Het 
wil dan wel eens gebeuren dat de 
trainingsopkomst minder wordt 
en de motivatie verdwijnt. Bij ons 
is dat gelukkig niet zo. Ik vind 
Wessel een prima trainer. We 

doen alles met de bal en de in-
tensiteit is hoog. Verder probeert 
hij de spelers zoveel mogelijk in 
hun kracht te zetten. Er is volgens 
mij nog geen nieuwe trainer. Ik 
bemoei me daar verder ook niet 
mee. Ik hoor het wel als het zover 
is.’’ Uiteraard houden tegenstan-
ders steeds meer rekening met 
Van der Laan. ‘’Gaat ineens de 
linksback in het centrum spe-
len omdat die wat sneller is. Of 
staan er ineens drie verdedigers 
om me heen als ik de bal heb. Ik 
moet daar wel eens om lachen 
en beschouw het maar als een 
compliment’’, zegt Van der Laan, 
die Actief de beste ploeg vind de 
competitie vindt. ‘’Ze steken er 
wat mij betreft met kop en schou-
der bovenuit.’’ (RegioMagazine/
Vincent Muskee)



Jordi Nijgh heeft weer bredere selectie
"Ik hoop dat we na de winter onze wedstrijden 
wat gemakkelijker winnen"

Het was voor de buitenwacht wellicht een verrassing, voor trainer Jordi Nijgh (43) 
was zijn overstap van SC Stadskanaal naar SJS dat in het geheel niet. ‘’Er is niet zo veel 
rivaliteit tussen Stadskanaal en SJS. Helemaal niet eigenlijk. Stadskanaal heeft dat veel 
meer met Nieuw Buinen en Musselkanaal. Van die clubs zie ik mezelf ook niet zo snel 
trainer worden. En bovendien had ik al eens eerder geflirt met SJS. Eigenlijk moest het 
er gewoon een keer van komen’’, zegt de trainer.

Focussen
De samenwerking bevalt trainer en club 
uitstekend. ‘’Ik heb mijn contract al snel 

met twee seizoenen verlengd. Dat doe 
ik normaal gesproken nooit. Maar alles is 
hier prima voor elkaar. Ik heb een mooie 

selectie, de faciliteiten zijn prima en ik kan 
me hier helemaal focussen op het voetbal-
lende gedeelte. Door te verlengen creëer je 
bovendien rust. Ik ben geen broodtrainer, 
doe het niet voor het geld. Ik kan lopend 
naar de club en SJS is een heel sociale 
vereniging. Wellicht dat ik hier dus ook na 
2027 nog wel trainer ben. Voorlopig zie 
ik geen enkele aanleiding om hier weg te 
gaan.’’

Periodetitel
Hoewel er nog genoeg wedstrijden ge-
speeld moeten worden, kan SJS de titel ver-
geten. ‘’De achterstand op Hollandscheveld 
en CEC is te groot. Tegen Hollandscheveld 
waren we ook kansloos, tegen CEC zeker 
niet. De selectie was in de eerste seizoens-
helft wat te smal. Ik miste wat creativiteit. 
Ondertussen echter, loopt de ziekenboeg 
aardig leeg. Heidema en Boels bijvoor-
beeld, zijn weer terug. Ik zal straks keuzes 
moeten maken. Met een bredere selectie 
hoop ik dat we onze wedstrijdjes na de 
winter wat gemakkelijker winnen en dat we 
voor een periodetitel kunnen gaan’’, zegt 
Nijgh. 

Malta
SJS ging in januari op trainingskamp naar 
Malta. ‘’Een geweldige ervaring. Kijk, spe-
lers worden daar niet beter. Maar je groeit 
als groep wel naar elkaar toe. De sfeer was 
al prima, die is nu zo mogelijk nog beter. Ik 
moet ook zeggen dat de selectie wel een 
knop omgezet heeft. Als selectie hebben 
we bepaalde ambities. Dat betekent dat je 
hard moet werken om die waar te maken. 
Als ik zie hoe we trainen en kijk naar de 
trainingsopkomst dan zijn we echt op de 
goede weg’’, zegt Nijgh, die in Gerben Orsel 
een vaste assistent heeft. ‘’We werkten ook 
bij SC Stadskanaal al samen. Gerben vult 
me aan. Zet me aan het denken. Bovendien 
zijn we al jarenlang bevriend. Ik ben blij dat 
hij aan mijn zijde staat.’’ (RegioMagazine/
Vincent Muskee. Foto: Brigitte van Wijk)



Trainer Willie Sagel van Alteveer
"We willen vlammen in de derde periode"
Ga er maar aan staan. Trainer Willie Sagel van vijfdeklas-
ser Alteveer bleef vorig seizoen met zijn ploeg puntloos. 
Desondanks hield de oefenmeester de moed er in en zag hij 
ontwikkeling in de selectie. Dat blijkt dit seizoen, want de 
geel-zwarten hebben inmiddels al negen punten in de wacht 
gesleept. ‘’Ik heb tegen de jongens gezegd: we gaan vlammen 
in de derde periode. We ontwikkelen ons goed en misschien 
kunnen we in de laatste periode wel verrassen. Die prikkelen-
de gedachte leeft ondertussen ook in de groep’’, zegt Sagel.

Sfeer
Sagel is in alles een bijzondere trainer. 
Het is zijn optimisme. Zijn originaliteit 
én zijn liefde voor de club. ‘’Ik woon in 
Schoonoord en het is ruim 35 minuten 

rijden naar Alteveer. Dat maakt me niets 
uit. Ik luister onderweg een podcast, over 
voetbal uiteraard, en dan ben ik er zo. Het 
bevalt me geweldig goed bij Alteveer. Ik 
kende de club al een beetje, want ik heb er 

zelf gespeeld. Niet voor niets heb ik mijn 
contract met twee seizoenen verlengd. De 
trainingsopkomst is goed en dat geldt ook 
voor de sfeer. Ja, de sfeer was ook vorig 
seizoen prima. Toen ik aan de klus begon, 
wist ik dat het zwaar zou worden. Er waren 
net weer een paar goede spelers gestopt 
en de selectie was heel smal. Maar kijk 
eens waar we nu staan. We wonnen dit 
seizoen meteen de eerste wedstrijd van het 
seizoen tegen PJC. Toen was de druk er af. 
We gaan lekker zo door en hopelijk kunnen 
we pieken in de derde periode.’’ Ook vorig 
seizoen was het echt niet altijd kommer en 
kwel. ‘’Nee hoor. We hebben best goede 
wedstrijden gespeeld. Het zat echter niet 
mee, het kwartje viel steeds net niet onze 

kant op’’, zegt Sagel, die bekend staat om 
zijn bijzondere besprekingen. ‘’Ik probeer 
de groep te raken. Ik geloof niet dat het 
goed is om steeds hetzelfde verhaaltje te 
vertellen. Dus werk ik soms een keer met 
een PowerPoint of met een video. Ook 
al zou het maar één procent helpen. Ik 
probeer origineel te zijn en ze zo extra te 
raken en te motiveren.’’ De werkwijze van 
Sagel werpt vruchten af. Alteveer leeft. Nog 
steeds is de trainingsopkomst goed en de 
sfeer uitstekend. ‘’We hebben een leuke 
spelersgroep. Er zit zeker nog rek in. Plezier 
is voor mij het belangrijkste. Zo lang ik dat 
heb, zou ik hier nog wel tien jaar kunnen 
werken.’’ (RegioMagazine/Vincent Muskee. 
Foto: Regina Korf)



Trainer Harold Molanus langer bij Onstwedder Boys
"Er is zeker nog wel iets mogelijk voor
Onstwedder Boys"
Trainer Harold Molanus (55) heeft het pri-
ma naar zijn zin bij vierdeklasser Onstwed-
der Boys. Niet voor niets verlengde de trai-
ner uit Wedde onlangs zijn contract met 
een seizoen. Waar Molanus wat minder 
goed over te spreken is,is het vertoonde 
spel. ‘’Ik denk dat er dit seizoen echt nog 
wel wat mogelijk is. Dan moeten we echter 
wel beter gaan voetballen. We hebben wat 
moeite om het spel te maken en daarnaast 
krijgen we in de Drentse vierde klasse 
vooral te maken met vechtvoetbal.’’

Winterstop
Molanus is een oefenmeester die zijn ploe-
gen altijd beter laat voetballen. ‘’Kijk, vorig 
jaar speelden we in de derde klasse. We 
zijn weliswaar gedegradeerd, maar met 31 
punten hebben we best een aardig seizoen 
gehad. We speelden toen vooral vanuit 
de omschakeling, nu moeten we zelf het 
spel maken. Dat is voor ons nog wat lastig. 
Natuurlijk trainen we daar op en ik heb er 
vertrouwen in dat we daar ook stappen in 
gaan maken. Het is wel zo dat de staat van 
ons trainingsveld niet helpt. Een pass- en 
trapvorm is al lastig, laat staan het trainen 
van de opbouw. Dat is overigens niet al-
leen ons probleem, maar hoor je bij alle 
clubs waar geen kunstgras ligt. Ik vind het 
onbegrijpelijk dat er al zo vroeg in januari 
weer gevoetbald wordt. Want juist dan 
verniel je de velden. Ik ben dan ook voor 
een winterstop in de maanden januari en 
februari. Kun je een normale voorbereiding 

draaien en spaar je bovendien de velden’’, 
zegt Molanus, die zeer te spreken is over de 
club en over zijn selectie.

Vervangende periodetitel
‘’Onstwedder Boys heeft alles goed voor 
elkaar. Het is een heel fijne club om te 
werken. De spelers willen ook heel graag. 
Ze zijn altijd op de training en willen graag 

beter worden. Dat is heel prettig werken. 
Dat we nu in de middenmoot staan, heeft 
te maken met ons voetbal maar ook met de 
smalle selectie. Harm Visser is niet altijd 
meer beschikbaar, Marcel Paans en Gerben 
Meems zijn al een half jaar uit de roulatie 
en Gerco Scheper is net weer fit en moet 
zijn ritme nog vinden. De smalle selectie 
biedt aan de andere kant weer kansen 

voor jeugdspelers. Nu al trainen een aantal 
jonge talenten mee en tijdens oefendu-
els laten we ze al wat aan het grote werk 
ruiken. Als wij erin slagen om na de winter 
beter te voetballen, dan zie ik kansen. 
Misschien kunnen we nog derde of vierde 
worden en op die manier een vervangende 
periodetitel winnen.’’ (RegioMagazine/Vin-
cent Muskee)



Bellingwolde: koploper in 5C
"Het kost ons wat meer moeite 
om onze wedstrijden te winnen"
Beste bijzonder. Trainer Jaap Sikkema van Bellingwolde zegt dat hij de optredens van 
zijn ploeg tot nu toe vooral wisselvallig vindt. Maar ondertussen is Bellingwolde wél 
koploper en is het de voornaamste titelkandidaat. ‘’We hebben het verschil nog niet 
gemaakt en hebben in DWZ en Yde de Punt de voornaamste concurrenten. Ik heb er 
vertrouwen in dat we dit seizoen wel gaan promoveren. En ik heb het al eerder gezegd: 
Bellingwolde hoort ook gewoon in de vierde klasse thuis.’’

Heldere speelwijze
‘’DWZ had ik wel bij de bovenste ploegen 
verwacht maar Yde de Punt is toch wel 
de verrassing dit seizoen. Zij vormen een 
sterk collectief en hebben er dit seizoen 
een paar goede spelers bijgekregen. Op de 
achtergrond doet ook Usquert nog mee. Ik 
vind dat we nog niet zo goed voetballen als 
vorig seizoen. We moeten meer energie in 
wedstrijden stoppen om te winnen. Onze 
speelwijze is helder. We spelen gewoon 
1-4-3-3 en we zoeken meteen de aanval. 
Je hoopt dan dat je wedstrijden snel kunt 
beslissen. Dat lukt ons echter nog niet vaak. 
En dan krijg je onrust. Het doelpunt blijft 
uit, we gaan overhaast spelen en spelers 
worden onrustig’’, zegt Sikkema, die sinds 
een aantal duels ook een beroep kan doen 
op Jeffrey van der Veen, afkomstig van 
Veelerveen. ‘’Aan de andere kant krijgen we 
ook vrij weinig doelpunten tegen. Al met 
al moet het dit seizoen gewoon gebeuren. 
Vorig jaar waren we veroordeeld tot de 
nacompetitie en dat willen we niet nog een 
keer. Dat is echt een loterij.’’

Vol aan de bak
Sikkema is geliefd bij de vijfdeklasser. Zijn 
contract werd al snel weer verlengd en 
het liefst zou de club de trainer nog langer 

aan zich binden. ‘’Ik denk daar over na. We 
moeten wel stappen gaan maken. Dan doel 
ik ook op de jeugdafdeling’’, zegt Sikkema, 
die ondertussen merkt dat Bellingwolde 
nu het de zaken weer prima op orde heeft 
ook weer interessant wordt voor spelers 
van buitenaf. ‘’Dat merk je echt. Nu al zijn 
er spelers die zeggen dat als we vierdeklas-
ser worden ze bij ons komen spelen. Dat 
is echter van later zorg. We moeten nog 
vol aan de bak in de tweede seizoens-
helft. De verschillen zijn zo klein, dat je je 
geen slechte dag kunt permitteren. Ik ben 
misschien wat kritisch, maar dat neemt 
niet weg dat ik echt vertrouwen heb in de 
goede afloop hoor’’, zegt de trainer optimis-
tisch. (RegioMagazine/Vincent Muskee)



Tijmen Stuut: assistent-trainer en spelmaker van SV Mussel
"Misschien is het beter om nog een seizoen in de 
vijfde klasse te rijpen"
Vijfdeklasser SV Mussel kreeg al vorig seizoen een geweldige kwaliteitsim-
puls toen Tijmen Stuut (39) besloot de kicksen weer onder te binden. De 
spelmaker was van plan om wat in het tweede elftal te gaan spelen om zo wat 
fitter te worden. Binnen twee weken echter, verdeelde Stuut het spel in de 
hoofdmacht alsof ie nooit weggeweest was. Dit seizoen is hij behalve speler 
ook assistent van hoofdtrainer Richard Streuding. ‘’Ik train gewoon mee. Maar 
als ik een oefening stil wil leggen of iets aan wil passen, dan doe ik dat.’’

Passen en meten
Stuut zal ook in de tweede seizoenshelft 
ongetwijfeld weer belangrijk zijn voor de 
Musselkers, die bovenin de middenmoot 
staan. ‘’Dat hoop ik. Ik ben onlangs voor de 
vierde keer vader geworden. Dat wordt dus 
wel weer passen en meten’’, weet Stuut, die 
ondanks het feit dat hij heel snel weer een 
steunpilaar van SV Mussel was wel degelijk 
voelt dat de jaren beginnen te tellen. ‘’Ik 
heb dit seizoen bijvoorbeeld steeds wat 
last van de lies. Je moet  als je ouder wordt 
verstandig met je lichaam omgaan. Als 
assistent wil ik ook gewoon fit zijn. Als je 
zelf niet mee kunt komen, dan word je als 
trainer na verloop van tijd ook niet meer 
serieus genomen.’’

Enthousiast
Stuut maakte dit seizoen al weer tien tref-
fers, en dat terwijl hij de vrije trappen niet 
eens mag nemen.‘’Ik speel meestal op tien. 
Natuurlijk wil ik altijd winnen. Ik vind het 
echter vooral belangrijk om lekker te voet-
ballen met de ploeg. Ik zie wel degelijk dat 
we ons als team ontwikkelen. Niet zo snel 
als Richard en ik misschien willen, maar 
toch. Om die reden denk ik dat we hele-

maal niet aan een periodetitel en 
promotie moeten denken. Nog 
een jaar rijpen in de vijfde klasse 
is, denk ik , beter’’, zegt Stuut, die 
enthousiast is over hoofdtrainer 
Streuding. ‘’Hij heeft echt visie, 
is fanatiek en denkt overal over 
na. Ik vind het een van de betere 
trainers die ik meegemaakt heb. 
Minpunten? Die zijn er eigenlijk 
niet, al vraag ik me wel eens af 
of al onze jongens altijd precies 
begrijpen wat hij uitlegt. Weet je 
wat het is? Het algehele niveau 
van het amateurvoetbal is min-
der geworden. En dus kost het 
tegenwoordig ook gewoon meer 
tijd om een bepaalde visie of 
speelwijze over te brengen’’, zegt 
Stuut, die in zijn spaarzame vrije 
tijd ook De Treffer’16 JO7 traint. 
‘’Ook heel erg leuk. Mijn zoon 
speelt in dat team. De rol die ik 
nu bij Mussel heb en het trainen 
van een jeugdteam vind ik leuk. 
Meer trainersambities heb ik ook 
niet.’’ (RegioMagazine/Vincent 
Muskee)



Trainer Rick Hansen langer bij tweedeklasser Sellingen
Voetbal, voetbal en nog eens voetbal
Het leek een gok toen tweedeklasser 
Sellingen voor dit seizoen trainer Rick 
Hansen aanstelde als hoofdtrainer. Zijn 
leeftijd – Hansen is pas 22 jaar – deed de 
wenkbrauwen van menigeen wat fronsen. 
Ondertussen heeft men het bij Sellingen 
al lang niet meer over zijn leeftijd. Is hij 
gewoon trainer. Onlangs verlengde hij zijn 
contract. ‘’We gaan voor lijfsbehoud’’, zegt 
de inwoner van Winschoten. ‘’We moeten 
richting de middenmoot kruipen. Ik vind 
dat we best wat hoger hadden kunnen 
staan. Ik zie echter ontwikkeling. We lijken 
ondertussen bijvoorbeeld ook in staat 
om een resultaat over de streep te trek-
ken. Mooi voorbeeld was de 0-0 bij RSC. 
Het was allemaal niet goed, het was heel 
moeizaam maar we gingen wél met een 
punt naar huis.’’

Weer en wind
Sellingen is zeer tevreden over de trainer. 
Hansen is tevreden bij Sellingen. ‘’Het was 
even wennen, maar ik ben goed opgevan-
gen. Ik heb een goede band opgebouwd 
met spelers, bestuur en supporters al was 
het wel een grote stap van WVV, waar ik 
jeugd trainde, naar Sellingen. WVV is groter. 
Je kunt gemakkelijker met andere trainers 
sparren bijvoorbeeld. Ik moest mijn weg 
bij Sellingen dus wel even vinden’’, zegt 
Hansen, die zelf voetbalt bij eersteklasser 
Oranje Nassau. ‘’Ik heb inderdaad de hele 
week met voetbal bezig. Voetbal is mijn 
passie. Het geeft me energie’’, zegt hij. 
Oranje Nassau en Sellingen, de verschillen 
lijken groot. ‘’Het verschil zit vooral in de 

mentaliteit. Bij O.N. lopen eigenlijk alleen 
maar goede voetballers. We merken nu 
echter dat er meer nodig is om te preste-
ren. Bij Sellingen heb ik juist een selectie 
met een heel goede mentaliteit en met 
karakter. Ze klagen nooit en trainen altijd. 
In weer en wind, ongeacht de staat van het 
veld. Ze gaan er altijd voor. Daar hoef ik me 
als trainer geen zorgen om te maken.’’

Richting middenmoot

Hansen vindt 2G een sterke klasse. ‘’We 
komen een aantal uitstekende ploegen 
tegen, vergelijkbaar met ploegen waar ik 
met O.N. in de eerste klasse tegen speel. 
In eerste instantie was het voor mij lastig 
om een doelstelling te bepalen. Ik heb daar 
met de spelers over gesproken en ons pri-
maire doel is om ons veilig te spelen. Een 
doelstelling kun je gaandeweg bijstellen. 
Ik denk echter niet dat we dat gaan doen, 

maar ik wil toch wel heel graag richting de 
middenmoot. We hebben ook aansluiting 
en de verschillen zijn niet zo heel groot’’, 
zegt de trainer, die als speler onlangs zijn 
eerste rode kaart in zijn loopbaan kreeg te-
gen uitgerekend WVV. ‘’Onterechte kaart’’, 
lacht hij. Desondanks kostte het hem wel 
één duel schorsing. (RegioMagazine/Vincent 
Muskee)

Foto: Bé Eelsing



Trainer Joop Gall: "De versnelde verjonging heeft 
ons punten gekost, maar: we komen er aan"

SC Stadskanaal stelde verrassend Joop Gall aan als trainer. Omdat hoge bomen nou een-
maal veel wind vangen, was er alom leedvermaak toen SC Stadskanaal in het begin van 
de competitie nogal wat punten liet liggen. Dat leedvermaak is ondertussen veranderd 
in bewondering en langzamerhand bouwt Gall aan een nieuw SC Stadskanaal. Boven-
dien is het niet ondenkbeeldig dat zijn ploeg via een periodetitel de nacompetitie 
ingaat en al dit seizoen gaat strijden om een plekje in de tweede klasse.

Mooi proces
‘’We wilden al verjongen, maar dat proces 
is wat versneld. Ik speel soms met jon-
gens die zestien, zeventien jaar zijn. In de 

beginfase van het seizoen heeft ons dat 
wat punten gekost. Ondertussen pakken 
ze de draad heel aardig op. Weten ze beter 
hoe ze uit de duels moeten blijven en zijn 

ze beter bestaand tegen fysiek en verbaal 
geweld, want dat is aan de orde van de dag 
in de derde klasse. En pas op: we komen 
er aan hoor’’, zegt Gall, die onlangs zijn 
contract met een seizoen verlengde. ‘’Het is 
een mooi proces. Het eerste elftal liep wat 
achter ten opzichte van de jeugdafdeling 
die er heel aardig opstaat in de provincie. 
Ik heb een aantal jonge jongen ingepast. 
Die moet je leren om sneller te handelen 
vooral. Om maar uit de duels te blijven. Ja, 
ik kan prima overweg met deze generatie. 

Ze hebben hun eigen ideeën, nemen niet 
zomaar wat aan. Dat respecteer en waar-
deer ik. Maar ik ga wél het gesprek met 
ze aan. Geef aan hoe ik het zie of hoe het 
anders kan. En vaak ervaren ze dan wel dat 
ik het bij het rechte eind heb’’, zegt Gall.

Hard werken
‘’Weet je waar ik van baal? Dat ik slechte 
knieën heb. Soms is het zo nuttig om zelf 
nog even mee te doen. Even wat weer-
stand te bieden. Dat zit er echter niet meer 
in, haha. Ik geniet als ik op het veld sta. 
Ik ben inderdaad beter gewend. Heb met 
heel grote spelers gewerkt en je doet een 
paar stapjes terug. Maar dat is niet erg. Je 
moet als trainer van een derdeklasser meer 
rekening houden met de spelers. Ze werken 
allemaal, ze hebben zo hun privé dingen 
of hebben een gezin. Ik leg de lat dus wat 
minder hoog en over bepaalde technisch/
tactische zaken  heb ik het helemaal niet. 
Neemt niet weg dat ik wel degelijk veel 
van ze eis. We willen beter worden. En dan 
moet je hard werken.’’

Nederig
Gall leert de club ondertussen goed ken-
nen. ‘’Ik merk dat de club niet overal even 
geliefd is. Daar moeten we ons van bewust 
zijn. Heb ik ook tegen het bestuur gezegd: 
wees nederig, doe geen gekke dingen. 
Blaas niet te hoog van de toren. Maar ver-
der; ik heb het perfect naar de zin en met 
Jochen van Sleen een perfecte assistent. 
Ook hij ontwikkelt zich goed. Ook dat is 
mooi om te zien.’’ (RegioMagazine/Vincent 
Muskee)



Libero Chris Reijke belangrijk voor SPW
"We moeten nu gewoon voor de titel"
Het zal geen toeval zijn. Sinds Chris Reijke sinds dit seizoen weer volledig inzet-
baar is voor de hoofdmacht van SPW, zijn de resultaten uitstekend. De club uit 
Stadskanaal Noord won de eerste periodetitel en is koploper. ‘’Ons doel is promo-
tie, ofwel door een kampioenschap of via de nacompetitie. Voetballers zijn altijd 
wat voorzichtig, maar ik vind dat we nu gewoon voor het kampioenschap moeten 
gaan’’, zegt de 33-jarige libero van de (nog?) vijfdeklasser. ‘’In de titelstrijd be-
schouw ik Weiteveense Boys, VIOS en SVBC als de voornaamste concurrenten.’’

Eigen kracht
Reijke stopte een aantal jaren geleden. Wel 
was hij in noodgevallen beschikbaar. Sinds 
dit seizoen is hij weer volledig beschikbaar. 
‘’Ik speel nu laatste man, vroeger was ik 
middenvelder. Dat was wel even wennen. 
Ik voel me ondertussen thuis op die positie. 
Ik probeer openingen te vinden en gelukkig 
mag ik ook gewoon mee naar voren’’, zegt 
de routinier, die vertelt dat duidelijkheid 
een van de oorzaken is van de successen. 
‘’SPW was altijd een ploeg die zich aanpas-
te aan de tegenstander. Nu gaan we meer 
uit van eigen kracht. Of een tegenstander 
nou met twee of drie spitsen speelt, we we-
ten wat we als ploeg moeten doen. Verder 
hebben we amper te maken met blessures 
en zijn we fit. De trainingen zijn goed en 
worden goed bezocht. Logisch, want er is 
concurrentie. Ook dat is een succesfactor. 
Als we tijdens een wedstrijd wisselen, dan 
gaat dat niet ten koste van de kwaliteit. Dat 
was voorgaande jaren vaak anders.’’

Uitglijders
SPW heeft ook gewoon een prima selectie 
die in het eerste deel van het seizoen hoge 
pieken kende. Vraag dat maar aan Weite-
veense Boys bijvoorbeeld. ‘’We hebben 
eigenlijk maar twee uitglijders gemaakt. 

Zo speelden we de eerste wedstrijd 
van het seizoen gelijk tegen GKC en 
verloren we van JVV. Maar verder 
kunnen we alleen maar heel tevre-
den zijn. En vergeet ook niet dat 
we ook gewoon een aantal goede 
spelers hebben. Renze Poortinga is 
heel stabiel, Stefan Bolk scoort heel 
gemakkelijk en een Jelmer Jasken 
heeft een enorm loopvermogen en 
heel veel dreiging naar voren. En 
dan vergeet ik er nog een paar. Mooi 
is ook de ontwikkeling van Sven Wijs-
beek (15). Hij pikt zijn doelpunten 
mee, heeft veel loopvermogen en 
staat ook fysiek zijn mannetje.’’

Enthousiast
Als SPW promoveert, dan gaat Reijke 
zeker nog een seizoen door. ‘’Een van 
onze trainers, Jeffrey de Jonge, is een 
vriend van me. Hij heeft me met zijn 
plannen enthousiast gemaakt en ik 
heb hem beloofd dat hij bij promo-
tie ook volgend seizoen op me kan 
rekenen. Als we niet promoveren? 
Dan moet ik daar nog eens goed over 
nadenken.’’ (RegioMagazine/Vincent 
Muskee)



Wedde met bredere selectie op jacht naar  
meer punten
De eerste seizoenshelft van Wedde zal niet met gouden letters in de annalen 
van de club worden bijgeschreven. ‘’We hadden er zelf ook wat meer van 
verwacht’’, zegt Ben Becker (31). ‘’De oorzaak? Nou ja, we hebben bepaald 
geen geluk gehad voor de winter. Bovendien kregen we te maken met wat 
blessures. Als iedereen fit en beschikbaar is, kunnen we het elke tegenstan-
der moeilijk maken. Ontbreken er een aantal spelers, dan wordt dat een stuk 
moeilijker’’’, zegt Becker, die behalve speler van de hoofdmacht ook be-
stuurslid van de club is. 

Fysiek ongemak
Het geluk ontbrak dus. ‘’Mooi voorbeeld 
was wel de thuiswedstrijd tegen Yde de 
Punt, toen de koploper. We speelden prima 
en misten zelf de kansen. Vlak voor tijd ma-
ken zij alsnog de winnende treffer, volledig 
tegen de verhouding in. Dat bedoel ik met 
geluk. Het zat gewoon niet mee. En de bles-
sures dus. Ik ben zelf ook heel even uit de 
running geweest met een scheurtje in de 
schouderpees. En zo ontbraken steeds wel 
wat spelers door fysiek ongemak’’, vertelt 
Becker, die op zijn zestiende debuteerde in 
de hoofdmacht van Pekelder Boys en dus 
gerust een ervaren speler genoemd mag 
worden.  

Bij Wedde zijn ze het over één ding eens. 
De wat tegenvallende prestaties liggen niet 
aan trainer Patrick Santing. ‘’We hebben 
zijn contract niet voor niets verlengd. De 
trainingen zijn goed, net als de opkomst. Hij 
ligt ook goed in de groep. We zijn blij met 
onze trainer.’’

Bredere selectie
Over zijn eigen spel is Becker ook niet 
uitgesproken positief. ‘’Ik ben dit seizoen 
wat blessuregevoelig. Misschien ligt dat 

ook wel aan mijn eigen spel. Ik 
ben iemand die redelijk balvast 
is en de bal dus wat langer bij 
zich houdt. Dan krijg je wel eens 
een beuk in de rug. Bovendien 
schuw ik de duels niet en ik 
kan merken dat ik zo langza-
merhand toch een dagje ouder 
wordt’’, zegt Becker, die vertelt 
dat de selectie van Wedde na 
de winter wat breder is. ‘’Er zijn 
twee spelers overgekomen van 
ASVB zaterdag – waaronder een 
doelman - en Brian Kuiper is 
na zijn enkelbreuk straks ook 
weer inzetbaar. Dat scheelt een 
slok op een borrel. Doel is om 
gewoon zoveel mogelijk wed-
strijden te winnen na de winter. 
Overigens hebben de resultaten 
geen invloed op de sfeer. Die is 
altijd uitstekend. Daar staan we 
ook om bekend’’, zegt Becker die 
zich als bestuurslid onder meer  
bezig houdt met de nieuwbouw 
van kleedkamers en kantine. 
‘’Dat wordt echt heel mooi en 
geeft de club meer uitstraling.’’ 
(RegioMagazine/Vincent Muskee)



ASVB-trainer Dirick Jan van Strien:
"Ons eerste doel blijft gewoon
handhaving"
ASVB kan terugkijken op een heel behoorlijke eerste seizoenshelft. De ploeg van 
trainer Dirick Jan van Strien (39) doet het met de derde plaats achter ongenaakbare 
koploper Musselkanaal en runner-up SVZ zelfs verrassend goed. ‘’We blijven realis-
tisch. Ons eerste doel blijft gewoon handhaving. De selectie is jong en dan weet je dat 
de prestaties nogal eens wisselvallig kunnen zijn. Zo verloren we vriendschappelijk 
onlangs met 2-0 van Bellingwolde’’, zegt de trainer, die behalve hoofdtrainer van ASVB 
ook nog trainer/coach is van FC Groningen O14. 

Februari
Van Strien werkte bij Velocitas, Bedum 
en Forward voor hij vier jaar lang in China 
werkte. Terug in Nederland ging hij aan de 
slag bij FC Groningen O13 en LEO in Loon 
om vervolgens in Blijham aan de slag te 
gaan. ‘’Ik heb het contract bij ASVB nog niet 
verlengd, maar weet dat de club graag met 
me verder wil. Momenteel leef ik van de 
voetballerij. Mijn contract bij FC Groningen 
wordt echter niet verlengd. Het liefst blijf ik 
fulltime in de voetballerij actief en daarom 
is met ASVB afgesproken  dat we in februari 
knopen doorhakken. Op deze manier heb 
ik wat extra tijd om uit te zoeken wat er 
wellicht mogelijk is. Daarnaast is het voor 
de club natuurlijk belangrijk om zo snel 
mogelijk duidelijkheid te hebben. Dat de 
club mij deze tijd geeft, kan ik dan ook erg 
waarderen.’’

Boven verwachting
Van Strien kan prima werken bij ASVB. ‘’Een 
echte dorpsclub die de zaken gewoon goed 
voor elkaar heeft. Ik werk met een jonge en 
talentvolle groep en de samenwerking met 
assistent-trainer John Meijer is uitstekend’’, 

zegt Van Strien. ‘’We hebben de JO19 
vervroegd doorgeschoven. We hebben ons 
het afgelopen seizoen weten te handhaven 
en proberen nu vervolgstappen te maken. 
De huidige derde plaats is prachtig en mis-
schien wel boven verwachting. We hebben 
echter niet de illusie dat we mee gaan doen 
om promotie. Mocht toch blijken dat we 
lang bovenin mee kunnen blijven doen dan 
is dat natuurlijk iets waar we hard voor zul-
len blijven werken.’’

Moderne hulpmiddelen
Van Strien ziet zichzelf als een enthousi-
aste, bevlogen en fanatieke trainer. ‘’Verder 
denk ik dat ik vrij goed aanvoel wat een 
ploeg en club nodig heeft. Bij de nabespre-
king op dinsdag werken we met beelden 
die de spelers zelf selecteren. Zo zijn ze 
ook actief betrokken bij het teamproces. 
We overvoeren ze echter niet. Vaak gaat 
het om vijf, zes momentjes. Ik vraag de 
spelers zelf ook wat ze willen zien. De beel-
den gebruiken we vervolgens ook weer in 
voorbereiding op wedstrijden. Verder maak 
ik gebruik van PowerPoint bij de wedstrijd-
bespreking. Het zijn moderne hulpmidde-
len waarmee we de spelers verder willen 

helpen’’, vertelt de trainer, die zich na 
een periode bij een studentenvereniging 
en een buitenlands avontuur ook bij een 
dorpsclub als een vis in het water voelt. 

‘’Een van mijn spelers zegt vaak: ASVB is 
‘mien leem’. Prachtig toch?’’ (RegioMaga-
zine/Vincent Muskee)



Dennis de Roo bezig aan laatste maanden bij JVV
Dat Dennis de Roo (24) een uitstekende spits is, was al langer bekend. Wat de JVV aan-
valler dit seizoen echter presteert, is ongekend. In de eerste elf duels trof hij al 21 (!) 
keer doel. De Roo is bezig aan de laatste maanden voor JVV. Hij gaat het hogerop probe-
ren. ‘’Ik heb mijn keuze al gemaakt en weet al waar ik volgend seizoen speel’’, zegt De 
Roo, die hoopt met JVV een (vervangende) periodetitel te pakken om straks met JVV af 
te sluiten in de nacompetitie.

Effectief
‘’We moeten reëel zijn. SPW, SVBC en Wei-
teveense Boys zijn een stuk beter. We heb-
ben overigens wel gewonnen van SPW. Dat 
was echt ongelooflijk. SPW kreeg heel veel 
kansen, maar onze keeper Thomas Dijkhui-
zen was echt in topvorm. Wij kregen drie 
kansen en ik maakte er twee. We waren die 
dag bijzonder effectief’’, lacht De Roo, die 
dit seizoen aan elke wedstrijd begon. ‘’Dat 
is wel het verschil met voorgaande seizoe-
nen. Toen was ik wat vaker geblesseerd 
en miste ik nog wel eens een wedstrijdje. 
Ook nu ga ik er in de rust wel eens uit, maar 
ik begin wel altijd in de basis. Of  ik dit 
seizoen ook meer en harder train? Haha, 
dat valt wel mee. Ik heb naast voetbal nog 
een andere hobby: darten. Soms moet ik 
wel eens kiezen en mis ik dus wel eens een 
training. Dat zal volgend seizoen wel an-
ders zijn, besef ik. Dan kan dat gewoon niet 
meer en zal ik wel altijd moeten trainen’’, 
zegt de topschutter.

Dubbele dekking
Verschillende clubs informeerden bij 
De Roo naar zijn plannen voor volgend 
seizoen. ‘’Dat is eigenlijk elk seizoen wel 
zo geweest. Wat ook niet veranderd is, is 
het feit dat de tegenstanders vaak dubbele 
dekking toepassen om te proberen me zo 
van scoren af te houden. Vaak lukt dat niet, 
en anders profiteren mijn medespelers wel 
van de extra ruimte die dan elders ontstaat. 
Ja, er zijn  zeker ook tegenstanders die je 
proberen uit te schakelen met hard spel. 
Gelukkig ben ik snel genoeg en hebben ze 
me nog niet echt weten te raken’’, vertelt 
de aanvaller, die de goal tegen Buinerveen 
tot nu toe de mooiste vindt. ‘’We kregen 
een corner en ik positioneerde me wat ach-
terin. De bal kwam zo’n beetje op de punt 
van de zestien meter. Ik nam hem op de 
borst aan en schoot de bal met links echt 
stijf in de kruising. Gelukkig was er iemand 
die de goal gefilmd heeft, want dit doel-
punt was echt heel mooi.’’ (RegioMagazine/
Vincent Muskee)

SETA in Musselkanaal in de reserveklasse
"We kunnen nu met opgeheven hoofd naar de 
toekomst kijken"
SETA, Sportclub Exloërmond Tot Afdraai, trok in oktober 2024 het eerste elftal terug uit 
de vijfde klasse G. Tot die tijd diende de hoofdmacht als kanonnenvoer en waren neder-
lagen als 25-0 (Scheemda), 21-0 (Bato), en 24-0 (HSC) aan de orde van de dag. Toch was 
dat niet de reden van het pas aangestelde bestuur om het eerste elftal terug te trekken. 
Dat had namelijk vooral te maken met de benarde financiële positie van de club. 

Financieel gezond
Het ging al langer niet goed met de volks-
club in Musselkanaal. Vorig seizoen al trok 
het eerste elftal zich terug uit de vijfde 
klasse en bovendien stapte het bestuur op. 
Omdat er in eerste instantie geen nieuwe 
bestuursleden te vinden waren, leek het 
einde van de toch wel roemruchte club 
nabij. Gelukkig bleef SETA behouden. Met 
Ramona Timmer als voorzitter werd een 
nieuwe bestuur geformeerd en werd kri-
tisch naar de situatie van de club gekeken. 
Ook werd weer een eerste elftal opgetuigd. 
‘’Om de club financieel gezond te maken, 
was het noodzakelijk het eerste elftal uit de 
competitie te halen. Alleen op die ma-
nier kan de club namelijk weer financieel 
gezond worden.’’ Door het eerste elftal uit 
de competitie te halen en door afscheid 

te nemen van hoofdtrainer Dirk Zuur, die 
eerder de opgestapte Rene de Vries was 
opgevolgd, werden loonkosten bespaard. 
Dat geld kon aangewend worden voor 
onder meer het betalen van een boete aan 
de KNVB. Het eerste elftal ging verder in de 
reserveklasse. Zonder betaalde trainer dus. 
‘’De leiders hebben de training overgeno-
men.’’

Sportief
Het was overigens bewonderenswaardig 
hoe de spelers van SETA omgingen met de 
grote nederlagen. Het in alle haast gefor-
meerde team bestond vooral uit spelers 
die voorheen in het tweede team (of lager) 
speelden. Ze schikten zich in hun lot, 
gedroegen zich doorgaans uitstekend en 
sportief. Zonder ingrijpen van het bestuur 

hadden ze het seizoen ongetwijfeld ook 
gewoon afgemaakt. ‘’We doen nu een stap 
terug, willen weer financieel gezond wor-
den en dan kijken we wel verder. Dit moest 
gewoon om het voortbestaan van de club 
te waarborgen.’’ Best bijzonder eigenlijk, 
want nog maar heel kort geleden streed 
SETA met spelers als de gebroeders Feiken 
en Jeroen Buurke om een plek in de vierde 
klasse. Het kan snel gaan.

Jan Mulder en Sylvia Smit
SETA (van 1956) is er dus nog. Geluk-
kig maar, want de club heeft een mooie 

historie. Zo begon Sylvia Smit (die later 
109 interlands voor Oranje speelde) er 
haar loopbaan en speelde Jan Mulder (later 
BVO Emmen) heel lang voor de club, die 
in de negentiger jaren zelfs enkele jaren 
in de derde klasse speelde en onder met 
name trainer Kees Bouma een heel goede 
periode kende. 

Wellicht keren die tijden ooit weer terug en 
wordt nu één stap teruggezet om er straks 
weer twee vooruit te zetten. (RegioMaga-
zine/Vincent Muskee)



FC Ter Apel moet zich kunnen handhaven in de derde klasse
Voetbaldier Aalderink: garantie voor succes
FC Ter Apel’96 promoveerde vorig seizoen na een tweedstrijd met vooral Nieuw Buinen 
naar de derde klasse. Daarmee werd het seizoen voor trainer Geert Aalderink wel heel 
speciaal. Hij werd op zaterdag kampioen met Bargeres, een dag later liep hij de polo-
naise met FC Ter Apel’96. Voetbaldier Aalderink heeft het dit seizoen wat rustiger. Hij 
is nu alleen nog trainer in Ter Apel. ‘’Dat is wel even wennen, maar het bevalt goed’’, 
zegt de trainer, die op deze manier bovendien meer tijd heeft om de verrichtingen van 
zijn kleinzoon bij Twedo op de voet te volgen. ‘’Hij is nog heel jong en ooit wil ik een 
keer zijn jeugdtrainer zijn. Als Twedo dat tenminste wil’’, zegt de trainer.

Veel talent
Twedo zal het waarschijnlijk alleen maar 
toejuichen, want Aalderink staat bekend als 
een succestrainer. Een oefenmeester die 
door grotere clubs onterecht genegeerd 
is, al heeft dat zeker ook te maken met het 
ontbreken van de diploma’s om te werken 
in de eerste klasse en hoger. ‘’Ik heb het 
prima naar mijn zin bij FC Ter Apel’96’’, zegt 
Aalderink, die al eerder werkzaam was voor 
de club. ‘’Er zit bij die club altijd heel veel 
talent en dat is nu niet anders. Ik heb echt 
een heel jonge ploeg, al heb ik in aanvoer-
der Daniel Manning en Jeroen Schoonbeek 
nog wel twee routiniers. Als je met een 
jonge ploeg werkt, dan gaat dat gepaard 
met wisselvalligheid. Dat is gewoon zo. 
De ene week spelen ze de sterren van de 

hemel, een week later zakken ze door de 
ondergrens’’, weet Aalderink, die er alle 
vertrouwen in heeft dat zijn ploeg zich 
kan handhaven in de derde klasse en zijn 
contract weer heeft verlengd.

Weggespeeld
Toch zal FC Ter Apel’96 nog wel aan de bak 
moeten. Het begin van de competitie was 
prima. In de eerste acht duels werden tien 
punten gepakt. Uit de laatste duels, haalde 
de ploeg vervolgens nog maar één schamel 
puntje. ‘’We zijn één keer weggespeeld. 
Dat was tegen SC Stadskanaal. Dat is ook 
gewoon een heel goede ploeg trouwens. 
Voor de rest kan iedereen van elkaar win-
nen. In deze klasse zie je elke week weer 
verrassende uitslagen. Ik heb alle ploegen 

gezien en ben ervan overtuigd dat we ons 
kunnen handhaven, want dat is onze doel-
stelling’’’, zegt de trainer, die bij elke club 
waar hij werkt succes heeft. FC Ter Apel’96 
zal echter wel weer wedstrijden moeten 

gaan winnen. Het duel op 9 februari, thuis 
tegen Siddeburen, kan wel eens cruciaal 
worden voor het verloop van de rest van de 
competitie. (RegioMagazine/Vincent Muskee)
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